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ZÁPISNICA 
zo 45. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 09.11.2023, od 09:00 hod. do 13:00 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
6. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
7. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
8. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 
 Jozef Božik, člen SR FNPŠ 
 Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
 Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ  
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

Mgr. Ján Krišanda, štátny tajomník pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej 
republiky 
Mgr. Michaela Mlynarčíková, riaditeľka kancelárie štátneho tajomníka pre šport Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal vzácnych hostí a členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR 
FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice 
zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice 
koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že členovia SR FNPŠ 
pp. Miroslav Dráb, Jozef Božik a Miroslav Lažo sa pre pracovné povinnosti nemohli zúčastniť na zasadnutí SR 
FNPŠ prezenčne, pričom člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb sa pripojí v priebehu rokovania SR FNPŠ online 
prostredníctvom aplikácie ZOOM. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne uviedol, že program k 45. 
zasadnutiu SR FNPŠ bol zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne sedem dní pred konaním zasadnutia. 
Následne vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal 
zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa v zmysle novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde 
z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako 
zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas 
do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho 
časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu 
zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Vystúpenie nového štátneho tajomníka pre šport Mgr. Jána Krišandu 
3. Schvaľovanie návrhu Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 
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4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu, 
b) schvaľovanie návrhu Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory športu v rámci 

výzvy č. 2022/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 
9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 
11. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2024 
12. Rôzne 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Vystúpenie nového štátneho tajomníka pre šport Mgr. Jána Krišandu 
3. Schvaľovanie návrhu Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu, 
b) schvaľovanie návrhu Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory športu v 

rámci výzvy č. 2022/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 
9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 
11. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2024 
12. Rôzne 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. VYSTÚPENIE NOVÉHO ŠTÁTNEHO TAJOMNÍKA PRE ŠPORT MGR. JÁNA KRIŠANDU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a ešte raz privítal nového štátneho tajomníka 
pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) p. Jána 
Krišandu. Na úvod mu poďakoval za krátke neformálne stretnutie pred zasadnutím v sídle Fondu na podporu 
športu spolu s riaditeľkou kancelárie štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Michaelou Mlynarčíkovou, 
na ktorom sa okrem neho ako predsedu SR FNPŠ zúčastnil aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš. Následne odovzdal slovo štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ SR p. Jánovi Krišandovi, ktorý najskôr 
poďakoval za pozvanie a na úvod konštatoval, že je známy tým, že sa aktívne zaujíma o šport a o živé dianie 
v športe. Informačne nadviazal na spomenuté neformálne stretnutie pred zasadnutím SR FNPŠ a ostatným členom 
SR FNPŠ uviedol, že zámer novej vlády SR a členov vládnej koalície zodpovedných za oblasť športu je otvárať 
zákon o fonde. Na začiatok však uviedol, že namiesto pôvodne avizovaných 75 mil. EUR bude Fondu na podporu 
športu poskytnutých 50 mil. EUR, nakoľko je obava o čerpanie vyššieho objemu finančných prostriedkov. Za seba 
vyjadril pozitívny postoj k tomu, že Fond na podporu športu vznikol. Ide o jediný nástroj, ktorý pomáhal systematicky 
slovenskému športu aj v pandemických časoch, ale aj v systematickom budovaní športovej infraštruktúry. Ďalej 
zhrnul, že sa na dotknutom neformálnom stretnutí rozprávali o zásobníku projektov športovej infraštruktúry 
národného významu (ďalej len „ŠINV“), ale aj o systematickosti organizovania vrcholných športových podujatí. 
Ďalej doplnil, že sa zvažuje opäť rozšírenie účelu Fondu na podporu športu o ďalšie oblasti podpory, a to z dôvodu 
spomínaného navýšenia finančných prostriedkov. Spomenul, že v minulosti lotériové hry ako SAZKA a Športka boli 
čisto vyčlenené na financovanie slovenského, resp. československého športu, a preto národná lotériová 
spoločnosť TIPOS by mala prejsť pod avizované novovznikajúce Ministerstvo športu a cestovného ruchu 
Slovenskej republiky (ďalej len „MŠCR SR“). To by malo zaručiť, že takto získané finančné prostriedky budú 
prioritným zdrojom financovania tohto ministerstva. Myslí si, že ide o jeden systematický krok, ktorý sa plánuje 
urobiť vo vzťahu k športu na Slovensku. Ako sám uviedol, aj on bol pri vzniku Fondu na podporu športu, kde aj 
so Slovenským olympijským a športovým výborom (ďalej len „SOŠV“) precizovali paragrafové znenie zákona 
o fonde a zhodnotil ako to bolo už vtedy dobre širokospektrálne nastavené. Zmena právnej formy Fondu 
na podporu športu sa neplánuje, a teda by mal ostať pôsobiť ako verejnoprávna inštitúcia, hoci boli diskusie 
o štátnom fonde, pretože aj v minulosti existoval štátny fond na podporu športu. Zároveň uviedol, že 
na novovznikajúcom MŠCR SR chcú otvárať aj zákon č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov (ďalej len „zákon o športe“). Naďalej prebiehajú diskusie ohľadom prechodu procesov z MŠVVŠ SR 
na novovznikajúce MŠCR SR, keďže technicky zmena nie je jednoduchá. Pri tejto príležitosti poďakoval 
prítomnému predsedovi DR FNPŠ p. Petrovi Dedíkovi, ktorý je zároveň generálnym riaditeľom sekcie športu 
MŠVVŠ SR, že sekcia športu je v tejto oblasti dobre nastavená a nápomocná, a teda z ich strany budú vedieť 
spraviť rýchlu transformáciu na základe zákona č. 575/2001 Z. z. o organizácii činnosti vlády a organizácii ústrednej 
štátnej správy (ďalej len „kompetenčný zákon“). Následne stručne informoval o problematike príspevku uznanému 
športu v súvislosti s inštitucionálnymi zmenami, ale vzápätí dodal, že riešenie majú. Ďalej sa pristavil pri školskom 
športe, ktorému sa posledné dni venoval, pretože aj to je dôležitá téma v športe. Existuje veľmi široký komplex 
vecí, ktorým sa potrebujú venovať napr. Fondu na podporu športu, investíciám, vrcholovému športu ako aj 
olympizmu a smerovať rozvoj týchto sfér na nové ministerstvo. Z uvedeného dôvodu nevedia, čo so školským 
športom, kde ho zaradiť. Na to konto opäť vyzdvihol, že s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom majú celkom dobrú spoluprácu a zhodli sa na tom, že školský šport by mal 
ostať pod oblasťou MŠVVŠ SR. V tej súvislosti doplnil, že ďalšou témou týchto dní je projekt tréneri v škole, rovnaká 
ako v prípade školského športu. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda v rámci svojho príspevku 
zároveň všetkých prítomných požiadal, aby to aj prezentovali tak, že MŠCR SR nemá byť vnímané, že teraz sa ide 
vytvárať nový „veľký kolos“, pretože majú sekciu športu na MŠVVŠ SR, svoje príspevkové organizácie a zmluvných 
partnerov. Ministerstvo dopravy Slovenskej republiky (ďalej len „MINDOP“) má svoju sekciu cestovného ruchu 
a pod nové ministerstvo prejde aj Slovakia Travel ako Národný portál cestovného ruchu Slovenska, kde pôsobí 
približne 105 ľudí. V tomto prípade by malo prísť k nejakému navýšeniu finančných prostriedkov a pôvodné sekcie 
(športu - MŠVVŠ SR a cestovného ruchu - MINDOP) sa vlastne len delimitujú. Zároveň je toho názoru, že aj šport 
musíme ľuďom interpretovať takým spôsobom, že to nie je len vec - oblasť, kde štát niečo dotuje, ale že šport 
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naozaj aj pre spoločnosť niečo prináša, generuje zisky, zamestnáva ľudí, platí dane, platí sa doprava, platí sa 
strava, platia sa sociálne a zdravotné odvody. Šport robí kultúrnu psychohygienu, môžu sa vyžiť športovci, takže 
je dôležité aj ten šport prezentovať, nielen tým, čo do toho štát dáva, ale aj to, čo spoločnosti prináša. Pri tejto 
príležitosti pripomenul, že im zostal horúci zemiak, a to Národný futbalový štadión vo výške 26 mil. EUR a nie je 
zrejmé, čo s tým. Doplnil však, že na reprezentačný zápas s Portugalskom sa lístky predali za pár minút, potom sa 
robili televízne prenosy a štúdio. Keď počúval ľudí, veľa z nich vyzdvihlo, že aký je ten štadión pekný, že majú kde 
prísť a kultúrne sa vyžiť. Národný futbalový štadión tu zostane, hoci sa to napadá a aj on sám je za to pranierovaný, 
že tomu v roku 2019 nezabránil, pričom zo svojej pozície podpredsedu rady športu MŠVVŠ SR ani nemohol. 
Napriek tomu uviedol, že je všeobecne rád za budovanie športovej infraštruktúry, lebo ostane pre Slovákov, 
mládež, a teda pre športovcov. Ďalej podotkol, že ako predseda Slovenského zväzu juda delil žinenky pre športové 
organizácie juda na Slovensku a nerozlišoval, ktorí sú „naši“ alebo nie sú „naši“. Robil to transparentne s vedomím, 
že na tých žinenkách bude ďalších dvadsať rokov trénovať niekoľko tisíc detí. Krátko sa pristavil aj 
pri nadchádzajúcom Svetovom pohári v zjazdovom lyžovaní 2024 v Jasnej a uviedol, že zo svojej pozície do toho 
nechce zasahovať a úplne bude rešpektovať rozhodnutie SR FNPŠ. Záverom informoval prítomných o výjazdovom 
zasadnutí vlády Slovenskej republiky vo Vranove nad Topľou, ktoré sa má uskutočniť dňa 24.11.2023, kam pozval 
aj členov SR FNPŠ na zorganizovanie výjazdového zasadnutia a mal možnosť ukázať im miestnu športovú 
infraštruktúru. Má za to, že mesto Vranov nad Topľou má jednu z najlepších vybudovaných športových infraštruktúr 
na Slovensku.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za vystúpenie novému štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ 
SR p. Jánovi Krišandovi, a že prijal pozvanie zúčastniť sa zasadnutia SR FNPŠ. Na uvedené reagoval, že 
podľa jeho názoru je vzájomná výmena informácií nevyhnutná preto, aby šport na Slovensku napredoval 
a následne k tomuto otvoril diskusiu. 
 
V rámci tohto bodu o slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a informoval sa, vzhľadom 
na spomínané navýšenie finančných prostriedkov pre šport, či to navýšenie pocítia jednotlivé športové organizácie 
už na budúci rok. Na uvedené odpovedal štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda, že spomínané 
navýšenie podpory športu do výšky 50 mil. EUR by sa malo týkať iba Fondu na podporu športu, ale uvidia ako bude 
schválený štátny rozpočet. Tendencia je, aby sa navýšil aj príspevok uznanému športu, ale rovnako to závisí 
od schválenia návrhu štátneho rozpočtu. Následne pokračoval, že veľkou témou je spôsob financovania športu, 
resp. vzorec na príspevok uznanému športu, ale ako uviedol, sto hláv - sto názorov. Pokiaľ však o to športové 
hnutie bude mať záujem, nech si športové hnutie sadne a prinesie návrh systémového riešenia v tejto veci, 
zástupcovia oblasti športu vo vláde SR sú tomu otvorení. Na novom MŠCR SR budú mať  momentálne inú agendu 
na stole na najbližšie obdobie, ale keď príde iniciatíva zo športového hnutia, určite to privíta. V prípade, že sa bude 
táto téma otvárať, tak na základe uceleného názoru zo strany SOŠV ako strešnej organizácie pre šport 
a paraolympionikov, aby bol konsenzus. 
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a opýtal sa, či MŠVVŠ SR, resp. novovznikajúce MŠCR SR uvažuje pri príprave návrhu novely 
zákona o fonde úzko spolupracovať aj s Fondom na podporu športu a či bude do tohto procesu zapojený, nakoľko 
Fond na podporu športu vie poskytnúť potrebné odborné skúsenosti a predložiť konkrétne návrhy, ktoré nadobudol 
počas svojho 3-ročného fungovania. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda odpovedal, že SOŠV 
ešte pred parlamentnými voľbami spísalo ucelený dokument s názvom Deklarácia športu, pod ktorú sa podpísali 
nielen Slovenská národná strana, ale ak sa nemýli aj všetky ostatné politické strany a športové hnutie, že podporujú 
túto deklaráciu. V nej sa uvádza, že politické strany alebo ich zástupcovia budú absolútne rešpektovať návrhy 
športového hnutia a budú to  s nimi konzultovať. V prípade novelizácie zákona o fonde budú návrhy 
predložené zo strany Fondu na podporu športu konzultovať s jeho zástupcami a pri zákone o športe zas budú úzko 
spolupracovať so športovým hnutím. Následne dodal, že samozrejme o niečom bude na konci dňa potrebné aj 
rozhodnúť, ale v prvom rade chcú byť MŠCR SR pre šport a športovcov. Ako ďalej uviedol, každý, kto ho pozná 
ako osobu vie, že chodí medzi ľudí a šport aj doteraz aktívne vykonáva, keďže je trénerom juda doteraz. Dôvod, 
pre ktorý vstúpil do politiky bol ten, že nebol spokojný s niektorými vecami a jediná vec, ako to bolo možné ovplyvniť, 
bolo vstúpiť do tejto sféry, hoci vám zostane na celý život nejaká „značka“. Zo svojej pozície štátneho tajomníka 
pre šport chce byť nápomocný športovému hnutiu a vie, že za týždeň všetko nezmení. Chce si vypočuť jednotlivé 
názory ľudí, a preto sú jeho dvere pre športovcov vždy otvorené a je otvorený každej diskusii. Na vzájomnú 
spoluprácu sa teší, pretože ako štátny tajomník pre šport môže byť aj pri tvorbe nového ministerstva, a to sa podarí 
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málokomu. Ďalej štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Mgr. Ján Krišanda informoval, že v rámci MŠCR SR by 
mal obdobne vzniknúť aj Fond na podporu cestovného ruchu s obdobným paragrafovým znením ako má Fond 
na podporu športu, s predpokladaným rozpočtom 30 mil. EUR. Na záver uviedol a verí, že finančné navýšenie 
do športu pocítia všetci, a rovnako tak aj funkcionári športového hnutia, že naozaj niekto s nimi komunikuje. 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod poďakoval všetkým členom orgánov Fondu 
na podporu športu a najmä kancelárii FNPŠ, pretože v extrémne úzkom kruhu sa im za tri roky práce podarili 
neuveriteľné výsledky. Následne upriamil pozornosť na koordinátorku procesov a projektovú manažérku kancelárie 
FNPŠ p. Silviu Ondrejčákovú, ktorá vo Fonde na podporu športu pôsobí od jeho vzniku ako jeho historicky prvý 
zamestnanec. Ako ďalej predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol v kontexte budovania nového MŠCR SR 
za seba aj za kolegov, Fond na podporu športu je pripravený kedykoľvek poskytnúť expertízu, názory a skúsenosti, 
keď bude o to požiadaný. V rámci diskusie s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom sa zhodli, že to bude 
mimoriadne náročné obdobie a podľa neho kľúčovou témou pre oblasť športu bude súdržnosť a schopnosť napriek 
nie úplne rovnakým názorom na všetky témy posunúť sa vpred. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan osobne 
vyslovil vášeň pre túto prácu, robí a má pre šport lásku, a jasne deklaroval v tejto veci, že veľmi by si prial, aby 
prebehla kontinuita v tom, čo robíme, pokiaľ by to nemalo tak byť, aj čo sa týka personálnych otázok, jasne povedal, 
že veľmi by si prial, aby mohol odovzdať všetky veci tak, aby išli, pretože úlohy fungujú a je to veľmi dôležité, čo 
spolu všetci dokázali. Zároveň nadviazal na otázku participácie pri prípadnej novelizácii zákona o fonde, ktoré 
otvoril projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš a v skratke zrekapituloval začiatky Fondu na podporu športu, keď nemal svoje stále sídlo a technické 
zabezpečenie, že v tejto veci vedia praktické skúsenosti ponúknuť, hoci ten rozmer je teraz iný. Zároveň uviedol, 
že za obdobie, čo je vo funkcii predsedu SR FNPŠ, zažil štyroch ministrov MŠVVŠ SR resp. troch štátnych 
tajomníkov pre šport MŠVVŠ SR a vzájomná spolupráca bola vždy veľmi korektná a všetci rešpektovali, že Fond 
na podporu športu je verejnoprávna inštitúcia. V súčasnosti bude podľa jeho názoru pre Fond na podporu športu 
kľúčová informovanosť, keďže proces budovania nového MŠCR SR bude a bude sa vyvíjať právna úprava, aby 
na základe princípov dobrého vládnutia, boli v tom procese zainteresovaní aj zástupcovia Fondu na podporu 
športu, hlavne v prechodných ustanoveniach a ako príklad uviedol povinnosti Fondu na podporu športu 
vo vyúčtovaní smerom k MŠVVŠ SR. Ďalej uviedol, že pred dva a pol rokom, bolo prijaté uznesenie vlády 
Slovenskej republiky, ktorým z rozpočtu Fondu na podporu športu vláda SR odobrala 20 mil. EUR na ŠINV, na čo 
SR FNPŠ reagovala prijatím uznesenia, ktorým vyslovila nesúhlas a konštatovala, že to bolo veľmi negatívne. Fond 
na podporu športu rovnako jednohlasne podporil už spomenutú Deklaráciu športu, kde zároveň žiadal 
prostredníctvom schváleného uznesenia SR FNPŠ precizovať koncepciu, čo sa týka športovej infraštruktúry. 
K poslednému návrhu novely zákona o fonde v roku 2022 bolo, ak sa nemýli, predložených 24 zásadných 
pripomienok, ktoré Fond na podporu športu následne v rámci medzirezortného pripomienkového konania novely 
deklaroval. Na záver dodal, že Fond na podporu športu rešpektuje politickú realitu a je pripravený poskytnúť tú 
skúsenosť a tú expertízu – to je možno tá kľúčová informácia, ktorú chcel deklarovať asi za všetkých členov SR 
FNPŠ, ak to môže povedať, a tak isto aj za členov kancelárie FNPŠ. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján 
Krišanda v nadväznosti na uvedené podotkol, že sú mu známe odozvy na prácu Fondu na podporu športu, má 
o nej vedomosť a uviedol, že to si vyžaduje veľké nasadenie pri takom množstve poskytnutých finančných 
prostriedkoch pre toľkých žiadateľoch, takže aj z jeho pozície by chcel takto všetkým poďakovať za dobre 
odvedenú prácu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie vystúpenie nového štátneho tajomníka 
pre šport Mgr. Jána Krišandu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2023/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod všetkým veľmi pekne poďakoval, že 
na základe prijatého uznesenia SR FNPŠ v septembri 2023, ktorým sa zaviazali v októbri prerokovať tézy nového 
návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 (ďalej len „výzva č. 2023/001“) a v novembri návrh výzvy 
č. 2023/001 schváliť a vyhlásiť, má za to, že na dnešnom zasadnutí bol členom SR FNPŠ predložený finálny návrh 
znenia výzvy č. 2023/001 vrátane vopred prerokovaného návrhu Zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 (ďalej len „zásady 
a kritériá“). Poďakoval všetkým, ktorí sa zapojili do participačného procesu, kolegom z kancelárie FNPŠ, že mnohé 
veci spresnili a deň pred zasadnutím si prechádzali na neformálnom pracovnom stretnutí s podstatnou časťou 
členov SR FNPŠ ešte niektoré detaily, čiže sú tam možno drobné zmeny oproti materiálu, ktorý bol zaslaný spolu 
s pozvánkou na zasadnutie, práve kvôli tomu, že včera hľadali konsenzus. Skôr než predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan odovzdal slovo spracovateľovi materiálu k tomuto bodu programu uviedol, že výzvu č. 2023/001 vníma aj 
po diskusii s nimi ako jeden z kľúčových bodov a informoval, že telefonicky komunikoval aj s členom SR FNPŠ 
p. Jozefom Božikom a vyjadril aj z jeho strany poďakovanie a podporu k tomu, aby sa to posunulo vpred kvôli 
samosprávam a tvorbe ich rozpočtov. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že člen SR FNPŠ p. Jozef 
Božik sa mu opäť ospravedlnil z účasti na zasadnutí SR FNPŠ z dôvodu pracovných povinností.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne odovzdal slovo projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Nogovi, ktorý predstavil prítomným navrhované znenie výzvy č. 2023/001 po jednotlivých bodoch 
s tým, že sa bližšie pristaví pri tých častiach návrhu výzvy č. 2023/001, ktoré sú nové alebo iné oproti 
predchádzajúcej výzve č. 2022/002. 

• na úvod predniesol účel podpory, ciele výzvy č. 2023/001, zásady jej využitia, ktoré predstavujú body 1 
až 3 výzvy č. 2023/001, a ktoré ostali nezmenené.  

• v bode 4 výzvy č. 2023/001 (negatívne vymedzenie podpory) doplnili nové písm. l) - jazdecké areály a 
dostihové dráhy, a to vzhľadom k požiadavke negatívne vymedziť tento typ športovej infraštruktúry 
z aktuálnej výzvy vzhľadom objem už poskytnutých finančných prostriedkov v rámci predošlých výziev 
a rovnako možnosti uchádzať sa o príspevky aj z iných zdrojov.  

• v bode 5 výzvy č. 2023/001 (oprávnený žiadateľ) doplnili nové písm. f) - štátom uznaná cirkev alebo 
náboženská spoločnosť ako zriaďovateľ základnej školy, spojenej školy, ktorej základná škola je 
organizačnou zložkou, základnej školy s materskou školou a strednej školy.  

• do bodu 6 výzvy č. 2023/001 (spolufinancovanie) boli do odseku 5 na spomenutom stretnutí s členmi 
SR FNPŠ doplnené a znenie upravené do obsahu „výdavky na spolufinancovanie vynaložené na 
vyhotovenie projektovej dokumentácie pre výstavbu športovej infraštruktúry  a na základe nej realizované 
investície sa započítavajú v rámci oprávneného obdobia, ktoré sa počíta od začiatku rozpočtového roka 
predchádzajúceho rozpočtovému roku, v ktorom bola vyhlásená výzva, a to od 01.01.2022“. Uvedená 
podmienka je posunutá akoby ešte o rok dozadu.  
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa zastavil pri tomto bode a požiadal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora 
Asványiho, aby uviedol k tomuto viac, keďže tejto téme sa deň pred zasadnutím SR FNPŠ na stretnutí 
podrobnejšie venovali. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že týmto chceli reflektovať 
na podnety, ktoré boli od subjektov, ktoré neuspeli v predchádzajúcej výzve č. 2022/002. To znamená, že už 
mali investičné náklady v súvislosti s prípravnými prácami v rámci projektu, neuspeli a chcú sa uchádzať 
o príspevok v ďalšej výzve. Ak by to ostalo v pôvodnom znení, tieto náklady, ktoré už realizovali by im nebolo 
možné uznať ako oprávnené. Podľa jeho názoru, ak chcú so subjektami spolupracovať, v prípade ich 
neúspechu ich podporiť, aby sa zapojili opäť s tým istým projektom, vylepšia tam nejaké parametre, tak by im 
mali vyjsť v ústrety a dovoliť, aby tieto investičné náklady, ktoré vynaložili, im dovolíme dať 
do spolufinancovania ako oprávnené náklady. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga doplnil, 
že dôležitým faktom je, že časové obdobie oprávnené pre čerpanie príspevku ostáva zachované a v podstate 
toto sú oprávnené výdavky, ktoré môžu byť vyplácané zo spolufinancovania. Projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že žiadateľ 
rozostaval v dobrej viere, že dostane príspevok, potom zastal, lebo ho nedostal, teraz možno nemá na  ďalšie 
spolufinancovanie finančné prostriedky, už tie prostriedky preinvestoval, takže chceme ich započítať. Tie 
náklady, čo preinvestoval o rok skôr, môžeme uznať. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, s odkazom 
aj na konferenciu „Šport a spoločnosť“, ktorá sa konala v Poprade, kde dostával dotazy, či bude aj výzva len 
na projektové dokumentácie, pretože mnohokrát nemajú žiadatelia financie ani na to. Ak v jeden rok obstarajú 
projektovú dokumentáciu a ďalší rok uspejú, majú za to, že toto je motivujúce riešenie ako je predložený návrh 
na zmenu, aby vôbec akýkoľvek projekt vznikol. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga ešte 
doplnil, že v poznámke pod čiarou vo výzve č. 2023/001 je uvedená špecifikácia spomenutej projektovej 
dokumentácie, ktorej sa zmena týka v znení: „vrátane architektonickej štúdie (AS), dokumentácie pre územné 
rozhodnutie (DÚR), dokumentácie pre stavebné povolenie (DSP), dokumentácie pre realizáciu stavby (DRS), 
dokumentácie skutočného vyhotovenia stavby (DSV) a tendrovej dokumentácie (TD)“.  

• ďalej projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval, že sa SR FNPŠ zhodla na výške 
alokácie na výzvu č. 2023/001, ktorá je uvedená v bode 7 výzvy č. 2023/001 a bude vo výške 17 mil. 
EUR, čo korešponduje aj s aktuálnym znením zákona o fonde, ktorý hovorí, že minimálne 85 % zo sumy 
príspevku zo štátneho rozpočtu podľa § 22 zákona o fonde by mala byť použitá na tento program podpory. 

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pre prítomného štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Jána 
Krišandu doplnil a zhrnul kľúčové zdroje financovania Fondu na podporu športu, a to každoročný príspevok 
v zmysle § 22 zákona o fonde, v ktorom je presne vymedzené, čo sa má v akom pomere použiť, ďalej sú to 
finančné prostriedky alokované uznesením vlády Slovenskej republiky z roku 2019 a finančné prostriedky, 
ktoré boli počas pandémie alokované na zmiernenie dopadu na športový sektor, kde sa Fond na podporu 
športu realizoval prostredníctvom tzv. „covidových“ výziev - profi 1, profi 2, amatéri a prevádzkovatelia. 
Prebehla krátka diskusia o alokácii a finančných prostriedkoch na účte Fondu na podporu športu, kde 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vysvetlil ako sa poskytujú finančné prostriedky  na jednotlivé projekty 
v rámci výzvy č. 2021/004 a 2022/002. Následne podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi vysvetlil zmeny 
systému čerpania a ako to nastavuje Fond na podporu športu teraz – efektívnosť a mať čo najmenej zdrojov 
na účte, ktoré sú zazmluvnené. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková informovala, že z 85 zmlúv v rámci výzvy č. 2022/002 už bolo poukázaných 80 % 
zo schváleného príspevku 65 prijímateľom. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne 
poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš informoval, že v roku 2021 mal Fond na podporu 
športu na konci roka 71 mil. EUR, na konci roka 2022 66 mil. EUR a tento rok má Fond na podporu športu 
v pláne, že to bude už len 25 mil. EUR a mínus rezervácie, čo máme zazmluvnené, a to bude nula, resp. blízko 
k nule. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda na margo uvedeného podotkol, že jednou z tém 
alebo otázok bolo, že koľko finančných prostriedkov bolo na účte Fondu na podporu športu, ale poukázalo sa 
na to, že tieto finančné prostriedky nie sú reálne, lebo sú už zazmluvnené pre úspešných prijímateľov. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte dovysvetlil, že pri projektoch ŠINV do toho vstupuje štátna pomoc 
a pomerne veľmi komplikovaný proces na Protimonopolnom úrade Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ SR“). 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa dotázal štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Jána Krišandu, 
či to navýšenie finančných prostriedkov, ktoré spomínal, by malo byť už od 01.01.2024. Odpoveď bola áno, 
čom sa viedla krátka diskusia.  
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• projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga pokračoval ďalej a uviedol, že v bode 8 len doplnili 
informačne odsek 2, v znení: „žiadateľ je povinný si prechodne zabezpečiť vlastné zdroje na úhradu časti 
oprávnených výdavkov vo výške druhej platby, ktorá bude poskytnutá formou refundácie.“  

• v bode 9.2. (podmienky, ktoré musí žiadateľ splniť do termínu podania žiadosti) nastala zmena 
a doplnili možnosť, že okrem žiadateľa môže robiť verejné obstarávanie aj iná osoba, ktorá je žiadateľom 
zriadená – týkalo sa doplnenia škôl, ktoré môžu robiť verejné obstarávanie, ale ostalo zachované, že 
oprávneným žiadateľom stále môže byt len zriaďovateľ tej školy.  

• v bode 9.4 (podmienky, ktoré musí žiadateľ splniť počas doby udržateľnosti projektu) vypustili jeden 
odsek v znení: „projekt umožňuje pravidelné a udržateľné využívanie tejto športovej infraštruktúry 
zo strany športových organizácií a škôl v danej lokalite formou bezodplatného využívania športovej 
infraštruktúry v určitom rozsahu na základe poverenia alebo osobitnej zmluvy o bezodplatnom užívaní 
športovej infraštruktúry“. Ako projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga odôvodnil, nevedelo 
sa to efektívne následne odkontrolovať.  

• predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa pristavil pri nasledujúcom bode 9.5 (osobitné podmienky 
pre žiadateľov spadajúcich pod pravidlá štátnej pomoci) a informoval o rokovaní na PMÚ SR, ktoré 
sa konalo deň pred zasadnutím SR FNPŠ. Zhrnul, že máme dnes existujúcu schému štátnej pomoci 
a budúci týždeň prijmeme definitívne rozhodnutie, že prijmeme dodatok a s vysokou pravdepodobnosťou 
pôjdeme pripravovať aj novú schému na základe výborného vzoru, ktorý PMÚ SR publikovalo. 

• projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga v bode 10 (oprávnené výdavky) prítomných 
informoval, že nastali menšie zmeny. Do oprávnených výdavkov sa na účely spolufinancovania 
započítava, ak to nevylučujú pravidlá poskytovania štátnej pomoci, aj už spomínané predchádzajúce 
výdavky, tak aby to bolo v súlade s avizovanou úpravou. Ďalej sa pridalo nové písm. h) a to „výdavky 
na zemné a výkopové práce, stavbu komunikácii a parkovacích plôch“, ktoré boli predtým ako oprávnený 
výdavok v rámci použitia príspevku.  

• predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa pristavil pri nadchádzajúcom bode 11 (neoprávnené výdavky) 
a v odseku 3 podotkol, že smerujeme k tomu, aby sme nefinancovali ako oprávnené výdavky tretie 
subjekty, ktoré budú žiadateľom pripravovať žiadosti a realizovať verejné obstarávanie, lebo chceme 
financovať športovú infraštruktúru.  

• ďalej projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga pokračoval a pri bode 13 (administratívny 
poplatok) uviedol, že to bude tzv. „KO“ kritérium a presne zadefinovali, čo považuje kancelária FNPŠ 
za uhradený administratívny poplatok v správnej výške a včas na účet Fondu na podporu športu 
v termíne. V opačnom prípade bude žiadateľ vyradený z ďalšieho posudzovania.  

• vzhľadom na to, že ostatné body výzvy č. 2023/001 ostávajú oproti predchádzajúcej výzve bez zmeny, 
prešiel projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga až k bodu 17 (časový harmonogram výzvy 
č. 2023/001).  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pri tej príležitosti odovzdal slovo projektovému manažérovi pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, aby vysvetlil 
aj z jeho pohľadu ako tajomník odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ (ďalej len „odborná komisia“) ten 
proces, kde nastala zmena, s cieľom to posunúť v čase. 

 

Vyhlásenie (zverejnenie) výzvy   15.11.2023 

Začiatok termínu na podávanie žiadostí o poskytnutie príspevku   01.02.2024 

Koniec termínu na podávanie žiadostí o poskytnutie príspevku  29.02.2024 

Schvaľovanie žiadostí najneskôr do 29.05.2024 

Konečný termín čerpania príspevku a realizácie projektu  31.12.2026 

Konečný termín predloženia vyúčtovania príspevku na projekt 31.01.2027 
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Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš uviedol, že čím skôr vyhodnotíme, tým skôr všetci žiadatelia vedia, či získali príspevok alebo nezískali 
a môžu začať stavebné práce na projekte. Posunom bude, že sa to dozvedia na konci mája 2024, namiesto 
na konci júna, čo pomôže výstavbe. Čím skôr bude možno do budúcna výzvu vyhlasovať v danom roku, tým 
budú samosprávy vopred vedieť viac o tých podmienkach, čiže aktuálne je predložený návrh na vyhlásenie 
15.11.2023, ale ambíciou je už október alebo september, aby si to do konca roka vedeli potenciálni žiadatelia 
pri zostavovaní rozpočtov zohľadniť a naplánovať. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vysvetľoval 
štátnemu tajomníkovi pre šport MŠVVŠ SR p. Jánovi Krišandovi celkovú historickú hierarchiu vyhlasovania 
výziev a proces od vyhlásenia, cez začiatok termínu, koniec termínu na podávanie žiadostí a administratívnej 
kontrole. Pre účely informácií o odbornom hodnotení predložených žiadostí v rámci výziev na podporu 
športovej infraštruktúry odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványim ako predsedovi 
odbornej komisie. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi informoval, že momentálne systém funguje tak, 
že ku každej výzve sa musí vytvoriť odborná komisia, vyhlási sa výzva, na základe ktorej sa môžu uchádzať 
žiadatelia/hodnotitelia o miesto v odbornej komisii a po formálnej kontrole, náhodným vygenerovaným 
kľúčom sú prideľované hodnotiteľom a hodnotitelia v zmysle hodnotiacich kritérií hodnotia projekt. Jeden 
projekt hodnotia viacerí hodnotitelia, aby tam bola krížová kontrola, potom sa spriemerujú body jednotlivých 
hodnotiteľov, keď sú veľké odchýlky skontroluje sa, či neurobili chybu. Následne sa vypracuje finálna tabuľka 
s dosiahnutým počtom bodov na základe regionálneho prístupu a celoštátneho prístupu a posúva sa na SR 
FNPŠ, ktorá robí finálne rozhodnutie o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekt. Nehrozí tak žiadne 
zneužitie hodnotenia hodnotiteľom. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda na to konto uviedol, 
že Fond na podporu športu v televízii bránil, lebo bolo spomenuté, že vraj robí netransparentné rozhodnutia. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to uviedol, že Fond na podporu športu má obmedzené množstvo 
finančných prostriedkov a vždy budú ľudia, ktorí budú úspešní a ľudia, ktorí úspešní nebudú. Doplnil však to 
kľúčové, čo sa udialo medzi jednotlivými výzvami v čase, kedy prebehla evolúcia zásad a kritérií, naposledy 
bol tzv. „open call“ na členov odbornej komisie, kde z 32 prihlásených kandidátov sa vybralo 16, pričom 
poďakoval SR FNPŠ, že sa tu nemení poradie. Štatisticky neexistovala žiadna príčinná súvislosť medzi tým, 
za akú politickú stranu kandidoval alebo bol zvolený kandidát a tým, kto bol aktuálne pri moci. Štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda vyjadril presvedčenie, že by bol rád, keby každá sféra mala takú kontrolu 
ako má slovenský šport. Dovolil si uviesť, že nikto nemá takú mieru kontroly ako šport na Slovensku a doplnil, 
že niekedy sa až sami bičujeme, ale zas máme čisté svedomie. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
doplnil, že tieto všeobecné výzvy fungujú na základe dopytu, Fond na podporu športu zverejní zásady a 
kritéria a pokiaľ sú projekty pripravené, uchádzajú sa o alokáciu, ktorú má. Zatiaľ sú skúsenosti, že 
požadovaná suma presahovala dvojnásobne výšku schválenej alokácie. Dokonca aj minulý rok, keď bola 
energetická kríza a Fond na podporu športu znížil spolufinancovanie, očakával sa menší záujem 
od samospráv, čo sa nakoniec nestalo. Samosprávy sú najväčšími žiadateľmi o príspevok na projekt podpory 
športovej infraštruktúry a potom je ŠINV, kde taký proces nie je. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján 
Krišanda sa spýtal na stav pasportizácie športovej infraštruktúry na lokálnej úrovni. Podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi uviedol, že toto bude téma nového MŠCR SR a bude dôležité si nastaviť, kto má 
pasportizáciu športovej infraštruktúry urobiť, či Fond na podporu športu alebo MŠCR SR. Štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda podotkol, že s tým počítajú a bude odbor na MŠCR SR, ktorý to bude 
uskutočňovať, aby Fond na podporu športu nebol touto agendou zaťažovaný, aby mali prehľad vôbec 
o športovej infraštruktúre a potrebách jednotlivých miest a obcí. Následne o tom viedli krátku diskusiu. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan podotkol, že Fond na podporu športu rešpektuje nielen autonómiu 
športu ale aj územnej samosprávy, to znamená, že nemá ambíciu hovoriť kolegom z jednotlivých kútov 
Slovenska ako majú fungovať a aké sú ich potreby. Oni majú svojich schválených starostov a poslancov, ktorí 
vedia, čo im chýba a čo potrebujú. Niekde je prioritou hala, niekde štadión, inde plaváreň a niekde všetko. 
Fond na podporu športu sa v rámci výziev drží podmienky jedno IČO - jeden žiadateľ a jeden projekt. 
Najdôležitejšie je, aby ten projekt bol pripravený, mal spolufinancovanie, aby sa dal realizovať, ale aj preto 
ten posun v skoršom schvaľovaní smeruje k tomu, aby sa stihla stavebná sezóna. Podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi pripomenul, že ak začnú s procesmi skôr a majú dobre projekt pripravený, niektorí vedia 
vyčerpať príspevok aj do konca kalendárneho roka, kedy bola vyhlásená výzva, a tým pádom máme menej 
prostriedkov na účte. Dobrá prax Fondu na podporu športu smeruje k tomu, aby sme boli rýchli. V mene 
Fondu na podporu športu uviedol, že sme schopní čerpať prostriedky, a keď sa zástupcovia vlády SR 
rozhodnú strategicky umiestniť do Fondu na podporu športu 50 mil. EUR na podporu športu, tak urobíme 
všetko preto, aby tieto finančné prostriedky boli vyčerpané a použité na športovú infraštruktúru, čo aj dobrá 
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prax ukazuje, že vieme na to reflektovať. Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda zhodnotil, že 
kontinuita je aj z ich strany a nikto nechce do toho zasahovať. Proces je zabehnutý a už sú aj nastavení na to 
žiadatelia, že vedia približne aké podmienky je potrebné splniť, ako si to majú pripraviť, určite aj pre nich je to 
jednoduchšie ako niečo nové. Podľa jeho názoru radšej pokračovať v tej veci, ktorá je naozaj funkčná.  

• vzhľadom na to, že ďalšie body výzvy č. 2023/001 ostali nezmenené, predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan sa pristavil pri bode 20 a podmienke, že „Fond si vyhradzuje právo upraviť podmienky tejto výzvy, 
ako aj právo túto výzvu kedykoľvek zrušiť“ a poukazuje na to, že aj v predchádzajúcich výzvach sa 
navyšovala alokácia, lebo sa podarilo získať dodatočné finančné zdroje a bolo to skvelé, lebo sa podarilo 
podporiť dvojnásobný počet projektov. Ďalej podotkol, aj v súvislosti s avizovaným zámerom navýšiť 
finančné prostriedky vo Fonde na podporu športu, že je dôležité intenzívne komunikovať a uviedol, že 
jedna vec je mať spomínané finančné prostriedky a druhá vec je byť schopný ich absorbovať a 
zadministrovať, lebo to je potom aj iný režim. Z uvedeného dôvodu chcel a chce s kolegami zo SR FNPŠ 
vyvolať tú diskusiu, aby sme mali informácie ako sa uvažuje o zmene účelu Fondu na podporu športu, 
lebo potom sa Fond na podporu športu musí zaoberať aj otázkami ľudských zdrojov, manažmentu a pod. 

Záverom predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, že prílohy výzvy č. 2023/001 ostávajú nezmenené tak, ako 
boli doručené v rámci podkladov k zasadnutiu a otvoril diskusiu, pričom ako prvý položil otázku predsedovi DR 
FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi a opýtal sa na návrh výzvy 
č. 2023/001 z pohľadu DR FNPŠ. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík 
odvetil, že návrhy, resp. pripomienky, ktoré mali členovia DR FNPŠ boli do predloženého návrhu zapracované.  
 
 
Vzhľadom na to, že nikto sa do diskusie z prítomných členov SR FNPŠ neprihlásil, následne sa slova ujal 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ Radoslav Jenčuš 
a informoval o zásadách a kritériách. Uviedol, že pri príprave návrhu nových zásad a kritérií sa vychádzalo z kostry 
minulých zásad a kritérií v rámci výzvy č. 2022/002, kde bolo zohľadnených pár podnetov na nové kritériá a niektoré 
upresnenia kritérií, ktoré sa zdali následne príliš vágne. Opäť sa pri kreovaní návrhu zásad a kritérií museli 
vysporiadavať s kritériom týkajúcim sa bezbariérovosti športovej infraštruktúry, kde našli prístup, ktorý odsúhlasili 
aj zástupcovia parašportu. Hneď v úvode sa pristavili pri počte hodnotiteľov, a teda po novom do sumy 500-tisíc 
EUR hodnotia 3 hodnotitelia a nad 500.tisíc EUR už 4 hodnotitelia. Aj v rámci zásad a kritérií sa pristavili 
pri možnosti, že „Fond si vyhradzuje právo doplniť alebo zmeniť kritériá hodnotenia kedykoľvek do termínu začiatku 
predkladania žiadostí“, kde predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ozrejmil, že zámerom je schváliť návrh výzvy 
č. 2023/001 spolu so zásadami a kritériami, ktoré sa už potom nemenia, nakoľko samosprávy majú dva-tri projekty 
a majú právo vedieť, ktorý projekt dať do otvorenej súťaže, keďže neexistujú podľa jeho názoru zlé projekty, ale 
existujú projekty, ktoré viac alebo menej spĺňajú stanovené kritériá hodnotenia. Slovo následne dostal projektový 
manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a priamo prešiel k jednotlivým zásadám a kritériám. 

• informoval, že pripravenosť projektu sa hodnotí cez kritérium ukončenia verejného obstarávania alebo 
obchodnej verejnej súťaže s tým, že body získa len žiadateľ, ktorý má ukončené verejné obstarávanie 
alebo obchodnú verejnú súťaž, ak sa nevyžaduje verejné obstarávanie v zmysle platnej legislatívy a ten 
žiadateľ, ktorý má začaté verejné obstarávanie, ale nemá ho ukončené, nedostane v tomto kritériu body. 

• v druhom kritériu (typ investície) urobili menšie zmeny oproti predchádzajúcej výzve, kde sa zvýšila 
váha na 10 bodov s tým, že za najvyšší počet bodov je výstavba novej športovej plochy a následne sa 
budú rozlišovať technické zhodnotenie (vrátane rekonštrukcie a modernizácie) športovej plochy; alebo 
rozšírenie časovej kapacity využitia športovej plochy, výstavba nového návštevníckeho zázemia 
(napr. divácka tribúna), hygienického zázemia (napr. šatne, sprchy, WC) alebo technického zázemia 
(napr. kotolne, bazénové alebo chladiace technológie a pod.) priľahlého k športovej ploche a technické 
zhodnotenie (vrátane rekonštrukcie, modernizácie, údržby alebo opravy) existujúceho zázemia športovej 
plochy (šatne, tribúny a pod.).  

• pri treťom kritériu (športovisko bude využívané na účely telesnej a športovej výchovy (TŠV) 
v rámci vyučovacieho procesu) nastala menšia zmena oproti predchádzajúcej výzve, upravila sa 
textácia s tým, že sa rozlišuje, či je športovisko v majetku alebo správe školy a ak nie je, body je možné 
získať za využívanie na telesnú a športovú výchovu v závislosti od rozsahu hodín. 
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• pri štvrtom kritériu (použitie športoviska pre znevýhodnené skupiny obyvateľov a jeho súlad 
s technickými požiadavkami na stavby užívané osobami s obmedzenou schopnosťou pohybu a 
orientácie v zmysle ustanovení §56, §57, §58, §63 a §64 Vyhlášky č. 532/2002 Z. z. (ďalej len 
„vyhláška”) sa aj naďalej držali vyhlášky, skúsili to naformulovať tak, aby bolo úplne explicitne dané, aké 
podmienky musí žiadateľ v tomto prípade splniť. Ako projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga 
podotkol, člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb na spomínanom neformálnom stretnutí deň pred SR FNPŠ dal 
svoj pohlaď na to a nejakým spôsobom uznal, že by to mohlo fungovať. Ďalej projektový manažér 
kancelárie FNPŠ p. Michal Noga prítomným ozrejmil ako bude fungovať prideľovanie bodov v rámci tohto 
kritéria, kedy nebudú prideľované body, kedy áno a kedy je možné získať najviac bodov. Pri tej príležitosti 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb, ktorý je nominovaný 
Slovenským paralympijským výborom deklaroval svoj postoj, ale tak ako to je aktuálne navrhnuté, je s tým 
v poriadku. 

• piate kritérium (umiestnenie športovej infraštruktúry v najmenej rozvinutých okresoch 
podľa zverejneného zoznamu UPSVR za 4. štvrťrok 2023) zostáva bezo zmeny, zoznam bude 
doplnený po tom, čo bude publikovaná jeho aktualizácia.  

• pri šiestom kritériu (príprava slovenskej reprezentácie v uznanom športe) informoval, že tu došlo 
k zmene textácie, už nemusia dokladovať, ktorí športovci sa pripravujú, budú preukazovať potvrdením 
národného športového zväzu, že na tom danom športovisku sa v posledných troch rokoch 
predchádzajúcich roku, v ktorom bola podaná žiadosť, uskutočnil minimálne jeden plánovaný zraz 
slovenskej reprezentácie v uznanom športe v akejkoľvek vekovej kategórii alebo, že na športovisku sa 
v roku podania žiadosti alebo roku nasledujúcom po roku podania žiadosti plánuje uskutočniť minimálne 
jeden zraz slovenskej reprezentácie v uznanom športe v akejkoľvek vekovej kategórii. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ Radoslav Jenčuš doplnil a 
vysvetlil ako to bolo predtým, že teraz z konkrétnych reprezentantov prešli na športovisko, kde sa konal 
alebo plánuje konať reprezentačný zraz.  

• pri siedmom kritériu (organizácia významných medzinárodných športových podujatí) došlo 
k zmene textácie, tak isto ide teraz o tri roky predchádzajúce roku predloženia žiadosti a body sa budú 
prideľovať v závislosti od typu podujatia a boli vypustené budúce podujatia.  

• v ôsmom kritériu (energetická hospodárnosť športoviska na základe kritéria globálny ukazovateľ 
– primárna energia podľa prílohy č. 3 Vyhlášky č. 364/2012 Z. z., ktorou sa vykonáva zákon 
č. 555/2005 o energetickej hospodárnosti budov), zostalo v podstate bez zmeny, ako kompenzácia sa 
doplnili vonkajšie športoviská za štyri body.  

• v deviatom kritériu (zníženie energetickej spotreby športovej infraštruktúry) sa doplnila podmienka 
„nad 50%“, a teda preukázanie zníženia spotreby energie pri prevádzke o min. 50% a viac oproti 
predchádzajúcej vyzve bude za najvyšší počet bodov a naďalej platí, že sa bude preukazovať táto 
skutočnosť energetickým auditom.  

• desiate kritérium (odpadové hospodárstvo - triedenie odpadu), zostalo bezo zmeny.  

• pri jedenástom kritériu (krytie prevádzkových výdajov prevádzkovými príjmami súvisiacimi 
so športovou činnosťou v športovej infraštruktúre) nedošlo k zmene textácie, len percentuálne 
podiely sa alikvotne upravili podľa počtu bodov, ktoré dosiahli.  

• dvanáste kritérium (efektivita investície do športovej infraštruktúry - výška požadovanej sumy 
v prepočte na obyvateľa mikroregiónu) ostalo bezo zmeny a ako projektový manažér kancelárie FNPŠ 
p. Michal Noga konštatoval, že sa celkom osvedčilo toto kritérium.  

• úplne novým kritériom je trináste kritérium (zvýhodnenie projektov s vyšším počtom zdrojov 
spolufinancovania), pričom najvyšší počet bodov dostane žiadateľ, ktorý má dva a viac zdrojov 
spolufinancovania (min. dve obce/mestá, VÚC, NŠZ, ŠK a pod.) v podiele minimálne 10 % z oprávnených 
výdavkov za každý zdroj (celkom min. 20 % z oprávnených výdavkov projektu), ďalej nasleduje jeden 
ďalší zdroj spolufinancovania (obec/mesto, VÚC, NŠZ, ŠK, a pod.) v podiele minimálne 10 % 
z oprávnených výdavkov na projekt. A situácia, kedy sú iba vlastné zdroje žiadateľa vrátane úverov, 
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pôžičiek, sponzorského a pod.; alebo ďalší zdroj spolufinancovania (obec/mesto, VÚC, NŠZ, ŠK, a pod.) 
v podiele menšom ako 10 % z výšky oprávnených výdavkov nedosiahne na žiadne body.  

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa pri tom pristavil a ozrejmil, že toto kritérium má podporiť to, aby tá 
investícia, podobne ako pri Futbal Tatran Aréne, prešla viaczložkovým financovaním, a teda dvoma 
parlamentmi, aj obecným/mestským aj samosprávnym, a keď samospráva vyčlení príslušnú sumu, nie úplne 
najdôležitejšiu, ale substantívnu, lebo to športovisko má práve regionálny význam, tak sa poskladá ten balík 
peňazí a vieme toho podporiť viac.  

• ďalej projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga zhodnotil, že štrnáste kritérium 
(zvýhodnenie projektov s vyšším % spolufinancovania) ostalo bezo zmeny a rovnako bezo 
zmeny ostalo aj pätnáste kritérium (zvýhodnenie projektov s vyšším absolútnym 
spolufinancovaním) ako aj šestnáste kritérium (projekt je víťazným projektom v rámci 
realizovanej architektonickej súťaže overenej Slovenskou komorou architektov).  

V prípade rovnosti bodov a vyčerpania alokácie, môže rozhodovať medzi projektami aj doplňujúce kritérium 
(kvalita podanej žiadosti), to znamená, či bolo nutné dožadovať niečo doplniť alebo nie, a to za jeden bod, ktorý 
by teoreticky mohol rozhodnúť, či projekt dostane príspevok alebo nie. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
dovysvetlil predmetné kritérium, kde znížili to z dvoch navrhovaných bodov na jeden, takto formulované znenie 
vníma ako prínosné, na tom sa zhodli všetci na neformálnom stretnutí. Na záver sa v tejto veci ešte obrátil smerom 
k predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, že DR FNPŠ mala 
nejaké pripomienky a podnety v predošlých výzvach, kde žiadali spresniť kritériá, aby sa znižovala ľubovôľa. 
Následne vyzdvihol konštruktívnu spoluprácu s členmi DR FNPŠ, pretože sa v mnohých kľúčových dokumentoch 
zapájajú do ich kreovania a pripomienkovania.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

číslo: 2023/001 a poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu jej vyhlásením dňa 15.11.2023. 

 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Po prijatí uznesenia k bodu 3 programu zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhodnotil, že toto bol 
jeden z najdôležitejších momentov, za čo všetkým veľmi pekne poďakoval. Schválený návrh výzvy č. 2023/001 
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a zásad a kritérií je výsledkom viactýždňovej až viacmesačnej práce. Opätovne zopakoval vrelú vďaku všetkým, 
ktorí sa na tomto materiáli podieľali a menovite podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu, projektovému 
manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenom riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi 
Jenčušovi, no najmä koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, 
projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi a ďalším kolegom z kancelárie FNPŠ. Následne 
zhodnotil, že vzor zmluvy o príspevku nebude zverejnený spolu s návrhom výzvy č. 2023/001 ako pri poslednej 
výzve č. 2022/002, nakoľko sa všetky následne po uzatvorení s prijímateľmi zverejňujú v Centrálnom registri zmlúv.  
 
Slovo si vzal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a informoval prítomných členov SR FNPŠ o ďalších krokoch 
smerom k odbornej komisii, čo sa týka času. Na ďalšom zasadnutí SR FNPŠ by mali prijať uznesenie k procesom 
spojeným s odbornou komisiou, a to kritériá, výberový proces na členov odbornej komisie, atď.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan taktiež rekapituloval najbližšie kroky s tým, že dňa 15.11.2023 sa zverejní 
výzva č. 2023/001 a predpokladá, aj v nadväznosti na to, ako kolegovia zo Zväzu slovenského lyžovania (ďalej len 
„ZSL“) predložia potrebné podklady k významnému podujatiu, by bol rád, keby mali okolo 30.11.2023 mimoriadne 
zasadnutie SR FNPŠ aj prípadne len online formou prostredníctvom video-hovoru podľa toho uvidia ako to bude 
z kapacitných a časových možností, kde by ideálne vyriešili predložený návrh na podporu významnej súťaže - 
Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024 a spustili proces tzv. „open call-u“ odbornej komisie, zverejnili 
kritériá atď. Zároveň požiadal prítomných, ak majú rôznorodé typy, z rôznych profesií, kútov Slovenska, 
spoločenských, svetonázorových a športových oblastí, aby ich oslovili a prihlásili sa výberového konania na členov 
odbornej komisie. Vyslovil presvedčenie, že začiatkom roka 2024 by už dokázali mať vyhodnotené návrhy tak, aby 
sa do toho hodnotitelia dostali a v priebehu marca 2024 mohli naplno pracovať. Pred odchodom štátneho tajomníka 
pre šport MŠVVŠ SR p. Jána Krišandu ho predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte krátko informoval, o čom 
budú hlasovať v bode programu týkajúcom sa spomenutej významnej súťaže v lyžovaní na Slovensku, kde bol 
návrh obsahu formulovaný tak, aby ZSL vyslali jasný signál, že veľmi seriózne sa predloženým návrhom zaoberajú 
a je vysoký predpoklad, že ju chce Fond na podporu športu podporiť, a že to chceme urobiť do konkrétneho termínu, 
čo je menej ako mesiac s tým, že na informované rozhodnutie sú potrebné ďalšie podklady zo strany ZSL. Pri tejto 
príležitosti poďakoval media officerke kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, ktorá má významné súťaže na starosti 
v rámci agendy kancelárie FNPŠ a informoval, že po komunikácii s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom 
Asványim, oslovil človeka na spoluprácu, ktorý má štyri roky skúsenosti s Útvarom hodnoty za peniaze (ďalej len 
„ÚHP“), kde robil revíziu výdavkov a predtým bol hlavným ekonómom mesta Bratislava, aby nám pomohol v tejto 
veci, aby sme si povedali, že aké všetky podklady ešte od žiadateľa potrebujeme, takže smerujeme k tomu, aby 
nasledujúcich 10 dní bolo intenzívnych so ZSL, pokúsia sa so zástupcami ZSL stretnúť a štátny tajomník pre šport 
MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda požiadal, aby bol potom následne informovaný, keď budú prípadne dopyty na neho. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zopakoval, že by do 30.11.2023 chcel uskutočniť rozhodnutie a na začiatku 
decembra mohli uzavrieť pripadnú zmluvu o príspevku s konkrétnymi položkami, nie také, že zoširoka-dostratena, 
ale veľmi jasné veci, ktoré sa môžu spolufinancovať tak, aby to vedeli z tohtoročných finančných prostriedkov 
do konca roka 2023 uhradiť, aby sa neohrozili prípadne ostatné už navrhované významné súťaže predložené 
MŠVVŠ SR.  
 
Následne sa štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda rozlúčil a opustil zasadnutie SR FNPŠ. 
 

 

4. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali 
všetky uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ a skonštatoval, že aktívne je stále iba uznesenie 
č. 12/4/2023 SR FNPŠ v bode 2, ktorého úloha stále trvá. Predmetné uznesenie eviduje, čo sa týka pozície 
riaditeľa, vyslovil presvedčenie, že sa táto vec posunie dopredu v súvislosti s avizovaným novým návrhom na 
zmenu a doplnenie zákona o fonde. Do konca kalendárneho roka je však potrebné vyriešiť dosť veľa vecí, ktoré sa 
týkajú najmä projektov ŠINV a použitia účelovo určených finančných prostriedkov v zmysle uznesenia vlády SR. 
 
V priebehu rokovania miestnosť opustil člen SR FNPŠ p. Michal Varmus, čím došlo k zmene kvóra členov 
SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
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Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 7 
 
Za: 7 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 12.10.2023. Bol rád, že štátny tajomník 
pre šport MŠVVŠ SR p. Ján Krišanda dnes prišiel na zasadnutie SR FNPŠ. Vo vzťahu k novému MŠCR SR uviedol, 
že s budúcim avizovaným ministrom MŠCR SR p. Dušanom Keketim sa videl zatiaľ len tak, že ho stretol na obede, 
keď išli z SOŠV a podali si ruky, ale nemal možnosť s ním ešte osobne rozprávať. Rovnako ani s novým ministrom 
MŠVVŠ SR p. Tomášom Druckerom neprebehla zatiaľ žiadna komunikácia. Touto cestou však poďakoval 
predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, že sme dostali 
odpoveď na list, ktorý posielal v súvislosti s stanovisko MŠVVŠ SR ku použitiu kapitálových a bežných finančných 
prostriedkov. Nemal však vedomosť, či bol už nazdieľaný aj členom SR FNPŠ, nakoľko bol doručený deň resp. dva 
dni pred zasadnutím. Na uvedené krátko reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ 
SR p. Peter Dedík a uviedol, že príprava odpovede na obsiahly list si vyžadovala istý čas. Následne predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a spomenul, že sa uskutočnilo aj zasadnutie DR FNPŠ, ale o tom môže 
povedať prípadne viac predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík. Ďalej 
uviedol, že s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim mali viaceré stretnutia, z ktorých spomenul najmä 
stretnutie s podpredsedom Košického samosprávneho kraja a starostom MČ-KVP p. Ladislavom Lőrincom 
a informoval, o ktoré boli oficiálne požiadaní, ale list nám ešte neprišiel. V prípade, že SR FNPŠ bude mať 
výjazdové rokovanie opäť vo východoslovenskom kraji, tak nám veľmi radi prídu zástupcovia MČ-KVP 
odprezentovať zaujímavé projekty, ktoré plánujú zrealizovať. Ďalej zhrnul, že v čase medzi zasadnutiami SR FNPŠ 
sa uskutočnili viaceré otvorenia športových infraštruktúr, ktoré Fond na podporu športu podporil príspevkom 
na projekt v rámci jednotlivých výziev na podporu športovej infraštruktúry. Touto cestou poďakoval media officerke 
kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, že tieto veci zabezpečila. Ďalšia dôležitá vec, ktorú predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan spomenul bolo, že mali opakovanú komunikáciu s PMÚ SR a deň pred zasadnutím SR FNPŠ 
mali aj stretnutie na PMÚ SR po mesiaci, aj za prítomnosti predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka a projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne povereného 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, ale viac o tom povie v bode týkajúceho sa projektov ŠINV. 
Rovnako absolvoval stretnutie s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom, kde si spoločne prešli aj toto a ďalšie 
projekty, kde ho požiadal a bude to tlmočiť aj on členom SR FNPŠ na zasadnutí, že úloha zriaďovať nové MŠCR 



 16 

SR bude nesmierne zložitá a náročná. Každý, kto takým niečím prešiel vníma, že to bude mimoriadne zložité 
a myslí si, že je dôležité, aby ľudia, čo pôsobia v slovenskom športe sa pokúsili teraz si povedať, že vnímajú túto 
historickú možnosť, aby sa veci v športe posunuli vpred a nejakým spôsobom sa pokúšali na tom podieľať. Zatiaľ 
nebol informovaný a predvolaný k programovému vyhláseniu vlády Slovenskej republiky, takže túto tému možno 
priblížia kolegovia z SOŠV, ktorí o tom budú vedieť pravdepodobne viac.  
 
V rámci tohto bodu programu o slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Peter Dedík a krátko uviedol na pravú mieru informácie predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana ohľadom 
komunikácie a vzájomnej participácie MŠVVŠ SR s Fondom na podporu športu pri príprave návrhu na zmenu a 
doplnenie zákona o fonde. 
 
V priebehu rokovania sa do miestnosti opäť vrátil člen SR FNPŠ p. Michal Varmus, čím došlo k zmene 
kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001) ku dňu 02.11.2023 a predložené jedno zmenové konanie. Aktuálny stav schválených projektov je 
nasledovný: 
 

Schválené 104 24 113 849,58 € 

Zrušené projekty 12 2 699 619,10 € 

Znížený príspevok dodatkom 49 1 889 275,07 € 

ŠINV 2 1 823 829,00 € 
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Ušetrené prostriedky  6 412 723,17 € 
 

 
Zmenové konania 

96 Obec Terňa 
 
Dňa 02.11.2023 bola do kancelárie fondu doručená žiadosť prijímateľa č. 96 Obec Terňa o zmenu údajov 
o podiele hospodárskej a nehospodárskej činnosti v čestnom vyhlásení pre potreby posúdenia žiadosti z hľadiska 
pravidiel štátnej pomoci a aktualizácia plánu udržateľnosti s ohľadom na skutkový stav výdavkov na športovú 
infraštruktúru v rámci projektu „Telocvičňa Terňa“. 
 
Aktualizovaný plán udržateľnosti je prílohou tohto priečinku. 
 
Žiadosť o zmenu podielu hospodárskej činnosti prekračuje hranicu 20 % celkovej ročnej časovej kapacity využitia 
v súvislosti s posudzovaním projektu z hľadiska pravidiel štátnej pomoci. Z tohto dôvodu bol prijímateľ vyzvaný 
na opätovné predloženie čestného vyhlásenia pre posúdenie projektu z hľadiska pravidiel štátnej pomoci 
s uvedením ďalších informácií, ktoré nebol povinný predkladať v pôvodnom čestnom vyhlásení, vzhľadom k tomu, 
že deklaroval 100 % nehospodárskej činnosti. 
 
Prijímateľ v čestnom vyhlásení prehlasuje, že športová infraštruktúra bude slúžiť výlučne miestnemu obyvateľstvu 
pre potreby telesnej a športovej výchovy a pre neorganizovaný a amatérsky šport. Infraštruktúra sa neplánuje 
využívať pre potreby medzinárodných športových podujatí ani iných aktivít, ktoré by mohli ovplyvniť obchod medzi 
členskými štátmi EÚ. Vzhľadom k uvedenému, má kancelária za to, že ide o lokálny charakter projektu, a teda 
projekt nespadá pod pravidlá štátnej pomoci napriek podielu hospodárskej činnosti vyššiemu ako 20 % z celkovej 
ročnej časovej kapacity využitia. Čestné vyhlásenie je prílohou tohto priečinku. 
 
Stanovisko kancelárie: Kancelária nemá výhrady voči schváleniu žiadosti. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan slovo opäť odovzdal koordinátorke procesov a projektovej 
manažérke kancelária FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá ďalej informovala o stave čerpania finančných 
prostriedkov.  
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001: 
 
Posledná informácia pre SR FNPŠ:  Ku dňu 05.10.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 584 213,95 € pre 83 
prijímateľov, z toho 61 projektov bolo finančne ukončených. 
 
 
Vyúčtovanie tranží medzi 06.10.2023 do 02.11.2023 
 
Prostredníctvom systému fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania. 
 
Vyplatené tranže 
 
Prvá tranža  - 2 úhrady spolu vo výške 248 555,91 €, z toho:  
 

Prijímateľ Suma 

Obec Liptovská Teplička  229 715,10 € 

Obec Veľké Leváre 18 840,81 € 

CELKOM 248 555,91 € 
 
Druhá tranža  - 1 úhrada  vo výške  15 596,40 €, z toho: 
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Prijímateľ Suma 

Obec Iža 15 596,40 € 

  

CELKOM 15 596,40 € 
 
Tretia tranža – 2 úhrady  spolu vo výške  66 913,39 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Oravská Polhora   38 754,36 € 

Obec Klátova Nová Ves 28 159,03 € 

CELKOM 66 913,39 € 
 
Štvrtá tranža – 5 úhrad spolu  vo výške 147 635,26 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Dvorníky-Včeláre  5 049,19 € 

Obec Ivanka pri Dunaji 91 500,00 € 

Obec Terňa 31 710,49 € 

Mesto Brezno 18 463,41 € 

Hlavné mesto SR Bratislava 5 961,36 € 

CELKOM 147 635,26 € 

 
Od 06.10.2023 do 02.11.2023 bolo vyplatených spolu  478 700,96 € na všetky tranže. 
 
Ku dňu 02.11.2023 bolo celkom vyplatených spolu 16 067 964,10 € pre 85 prijímateľov, z toho 66 projektov 
bolo finančne ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže 
u ďalších prijímateľov. 
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a otvoril k tomuto bodu krátku diskusiu, kde na úvod 
informoval členov SR FNPŠ o stave projektu prijímateľa AQUAPARK Poprad, s.r.o., kde došlo k úspešnému 
posunu vo veci po ročnej anabáze a uzatvorení dodatku s prijímateľom. V prípade projektu „Krytej plavárne 
Lučenec“ prijímateľa mesta Lučenec bol uzatvorený dodatok k zmluve o príspevku ako projektu ŠINV 
a memorandum o spolupráci medzi mestom Lučenec a Slovenskou plaveckou federáciou o využívaní plavárne 
na prípravu mládežníckych reprezentácií v plávaní. Obdobne bol doručený návrh dodatku k zmluve o príspevku aj 
prijímateľovi X-Bionic Sphere, a.s. ako projektu ŠINV, kde kancelária FNPŠ čaká na jeho doručenie zo strany 
prijímateľa. V rámci výzvy č. 2020/001 ešte prítomných informoval o stave projektu „Free Movement Area“ 
prijímateľa 4allsport, ktorého koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková iba krátko doplnila s tým, že projekt nie je oficiálne ukončený, avšak kancelária FNPŠ disponuje 
informáciou od prijímateľa o nerealizovaní projektu.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a doplnil informácie pre prítomných členov 
SR FNPŠ o stave vyúčtovaní jednotlivých projektov v rámci výzvy č. 2020/001. Ku dňu konania zasadnutia SR 
FNPŠ začali predkladať vyúčtovania k poskytnutému príspevku takmer všetci prijímatelia okrem 1 prijímateľa, a to 
mesto Lipany. Od prijímateľa však zatiaľ nemajú žiadnu spätnú väzbu o stave projektu s názvom „Výmena umelej 
trávy“. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/9/2023 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť obce Terňa (žiadosť č. 96) o úpravu 
hospodárskej a nehospodárskej činnosti v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2020/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov podporených 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva č. 2021/004“) 
ku dňu 02.11.2023 a zároveň uviedla, že v rámci tejto výzvy nebola doručená žiadna žiadosť o zmenové konanie 
od posledného zasadnutia. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

Schválené 90 31 758 689,54 € 

z toho ŠINV 2 2 388 786,80 € 

Zrušené projekty 5 2 344 011,00 € 

Znížený príspevok po VO 30 1 374 981,85 € 

Znížený príspevok po dodatku 9 267 901,41 € 

Ušetrené prostriedky  6 375 681,06 € 

 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala prítomných 
členov SR FNPŠ aj o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2021/004. 
V termíne od 06.10.2023 do 02.11.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 448 128,00 
Eur pre 1 prijímateľa , na 2. platbu – zvyšnú časť z príspevku nebola vyplatená žiadna suma: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Sabinov – 1.platba 448 128,00 € 

  

CELKOM 448 128,00 € 
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Celkovo bolo v termíne ku dňu 02.11.2023 na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
18 032 992,07 € pre 80 prijímateľov (už nepočítame s vrátenými finančnými prostriedkami od CZT 
Ružomberok s.r.o.), na 2.platbu - zvyšná časť príspevku bola celkom uhradená suma vo výške 1 452 987,64 
Eur.) 
 
Celkovo bola v termíne ku dňu 02.11.2023 pre 80 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 19 485 979,71 Eur. 
 
Spolu bolo 25 projektov finančne ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, 
s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  
Mesto Martin, Obec Dolná Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s., Obec Valaliky, 
FC TATRAN Prešov, a.s., Mesto Banská Bystrica, Mesto Piešťany, Mesto Sereď, Trnavský samosprávny 
kraj, Mesto Topoľčany, Mesto Stupava, Mesto Stropkov, Súkromná stredná športová škola ELBA, 
Smetanova 2, Prešov,  "Nadácia deti, kone a golf", Mesto Šamorín, Mesto Poprad, Obec Borský Mikuláš, 
SLOBYTERM, spol. s.r.o. a Obec Malcov.)  
 
Pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma 
vo výške 1 911 029,44 Eur pre prijímateľov:  

- Mesto Trenčín - 80% z príspevku - 911 029,44 Eur 
- Mesto Košice - 80% z príspevku - 1 000 000,00 Eur 

a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 99 
135,67 Eur dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2 010 165,11 Eur. Mestu Trenčín bola 
poskytnutá aj zvyšná časť príspevku - 2. platba vo výške 227 757,36 Eur, Mestu Košice bola poskytnutá aj 
zvyšná časť príspevku - 2.platba vo výške 250 000,00 Eur dňa 12.10.2023, a teda spolu na ŠINV bola 
poskytnutá suma vo výške 2 487 922,47 Eur.  

 

Spolu 80 prijímateľov 

Celkom poskytnuté 

ku dňu 02.11.2023 19 485 979,71 Eur 

3 prijímatelia ( ŠINV) 

Celkom poskytnuté 

ku dňu 02.11.2023  2 487 922,47 Eur 

 

K uvedenému bodu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že ukončenie termínu na predkladanie 
vyúčtovaní a realizáciu projektov v rámci výzvy č. 2021/004 je do 31.12.2024 a pripomenul, že v rámci výzvy 
č. 2021/004 ostáva ešte problematický projekt „Modernizácie krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ prijímateľa 
mesto Brezno, kde ho požiadal primátor mesta Brezno o pracovné stretnutie. Prijímateľ už teraz 14 mesiacov 
pred koncom termínu na realizáciu projektu indikuje, že nestihnú projekt realizovať v stanovenom termíne. 
Následne sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval u pracovníkov kancelárie FNPŠ, či v rámci výzvy 
č. 2021/004 identifikovali nejaké projekty, ktoré ešte budú mať problémy s realizáciou do termínu stanoveného 
výzvou č. 2021/004. Na uvedené odpovedal projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a informoval, že 
v kancelárii FNPŠ evidujú ešte 1 projekt „Viacúčelová športová hala v meste Turzovka“ prijímateľa mesto Turzovka, 
o ktorom nemá zatiaľ žiadne informácie o aktuálnom stave projektu. Pravdepodobne prijímateľ dlhšie realizoval 
verejné obstarávanie na dodávateľa stavebných prác k projektu a podľa návrhu zmluvy o dielo, ktorý mal možnosť 
vidieť, je doba realizácie diela na 30 mesiacov, čo by pravdepodobne prijímateľ príspevku nestihol zrealizovať do 
termínu stanoveného výzvou č. 2021/004, čiže tento projekt ešte budú monitorovať. S prijímateľom sa mu však 
napriek opakovaným pokusom nepodarilo nadviazať telefonické spojenie, aby sa informoval o stave projektu. 
Na záver doplnil, že s prijímateľom ešte nebola uzatvorená zmluva o príspevku na projekt.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE NÁVRHU 
USMERNENIA K VYÚČTOVANIU PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU 
„VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002“ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania 
jednotlivých projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 
(ďalej len „výzva č. 2022/002“), predložení návrhu Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory športu 
v rámci výzvy č. 2022/002 a jednom zmenovom konaní ku dňu 02.11.2023: 
 

- 199 podaných žiadostí,  

- 170 žiadostí ohodnotených, 

- 85 žiadostí schválených, 

- 85 žiadostí neschválených. 

Aktuálny stav zazmluvnenia k 02.11.2023: 

- zaslaný návrh zmluvy na podpis: 2 

- účinné zmluvy: 71 

 Názov prijímateľa  Názov prijímateľa 

1. Obec Moravany nad Váhom 34. Mesto Holíč 

2. Obec Heľpa 35. Mesto Revúca 

3. Obec Báb 36. Obec Bojničky 

4. Vitality park s.r.o. 37. Jazdecký klub Masarykov Dvor 

5. Obec Zuberec 38. Mesto Kolárovo 

6. Slovenský kord, 39. Obec Podlužany 
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7. PM PLUS s.r.o. 40. Obec Bešeňová 

8. Mesto Topoľčany 41. Mestská časť Bratislava - Petržalka 

9. Mestská časť Bratislava - Karlova Ves 42. Mesto Krásno nad Kysucou 

10. Obec Čakajovce 43. Obec Vysoká nad Kysucou 

11. Žilinská univerzita 44. MŠK IUVENTA Michalovce o.z. 

12. Patrik s.r.o. 45. Mesto Dubnica nad Váhom 

13. Obec Dubník 46. Mesto Vrútky 

14. Obec Častkovce 47. Mesto Hurbanovo 

15. TK Petržalka 48. Nitriansky samosprávny kraj 

16. Obec Horné Srnie 49. ŠK DUNAJ spol. S.r.o. 

17. Obec Rovinka 50. Obec Oravská Lesná 

18. Obec Kapušany 51. Športové zariadenia Petržalky 

19. Obec Sekule 52. Obec Šoporňa 

20. Mesto Piešťany 53. Obec Zemné 

21. Obec Veľké Kostoľany 54. ŠportPark Kopčianska s.r.o. 

22. Mesto Šahy 55. PKM Hriňová s.r.o. 

23. Mesto Prešov 56. Mesto Partizánske 

24. Obec Dolná Súča 57. Mesto Martin 

25. Obec Preseľany 58. Mesto Martin 

26. Mesto Prievidza 59. Mesto Banská Štiavnica 

27. Mesto Tvrdošín 57. Mesto Martin 

28 Obec Pusté Čemerné 58. Mesto Martin 

29. Mestské športové zariadenia 59. Mesto Banská Štiavnica 

30. Obec Skalité 60. Trinity Sport Club 

31. Obec Ľubeľa 61. Obec Bernolákovo 

32. Mesto Brezová pod Bradlom 62. Obec Kokava nad Rimavicou 

33. Obec Hankovce 63. MČ Bratislava - Rača 

64. Obec Uhrovec 68. Jazdecký klub Detva 

65. Obec Terchová 69. Mesto Pezinok 

66. Mesto Košice 70. MŠK Žilina a.s. 

67. Obec Klin 71. Obec Lysá pod Makytou 

 

Zmenové konania: 

 
69 – DAC Academy a.s. 
Názov projektu: Obnova existujúcej športovej infraštruktúry DAC Akadémie v Dunajskej Strede 
Výška príspevku: 187 700,00 € 
 
Dňa 18.10.2023 obdržalo projektové oddelenie doplňujúci formulár pre preukázanie podmienok pri podpise zmluvy 
o príspevok na projekt podpory športu v zmysle bodu 9.3 výzvy. Na základe kontroly ukončenia procesu VO/OVS 
bol zo strany žiadateľa predložená kúpna zmluva na zariadenia poľnohospodárskeho charakteru, a to sejačku, 
kosačku vretenovú, vertikutačnú jednotku. Kúpna zmluva bola podľa uvedeného dátumu účinná v rovnaký deň ako 
bola podaná žiadosť o príspevok (17.04.2023). Vzhľadom k tomu, že projekt po posúdení spadá pod pravidlá 
štátnej pomoci, musí byť podľa schémy štátnej pomoci zachovaný stimulačný účinok príspevku. Posúdenie súladu 
projektu so schémou bolo konzultované s právnym oddelením. Po informovaní prijímateľa o stave kontroly 
podkladov, zaslal prijímateľ kúpnu zmluvu opätovne s dopísaným dátumom podpisu druhej strany deň po podaní 
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žiadosti (18.04.2023). Doklad bol takisto zaslaný na právne oddelenie kvôli stanovisku. Stanovisko právneho 
oddelenia je prílohou tohto priečinku. 
 
Prijímateľ DAC Academy a.s. bol zároveň v rámci výzvy č. 2021/004 úspešný s projektom výmeny trávnika 
a nákupu poľnohospodárskych zariadení na inom ihrisku v rámci jednej športovej infraštruktúry (Akadémie DAC) 
umiestnenej na Viedenskej ceste č. 2 v Dunajskej Strede, pričom v aktuálnej výzve č 2022/002 opätovne žiada 
prostriedky na nákup obdobných poľnohospodárskych zariadení. Kancelária FNPŠ má za to, že stroje zakúpené 
v predchádzajúcej výzve č. 2021/004 môžu byť použité na údržbu ďalších ihrísk v rámci športovej infraštruktúry 
Akadémie DAC a obstaranie ďalších strojov rovnakého využitia nie je v súlade s pravidlami hospodárnosti a 
efektívnosti vynakladania verejných prostriedkov. V nižšie predloženom prehľade je k dispozícii prehľad 
poskytnutých prostriedkov na zariadenia na údržbu trávnika v rámci výzvy infra 2 (2021/004), a taktiež prehľad 
zariadení v rámci žiadosti z výzvy infra 3 (2022/002). 
 

 
 
 

Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu: 

 
Informácia o platbách:  
 
V termíne od 06.10.2023 do 02.11.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 13 073 
435,04 € spolu pre 47 prijímateľov: 
 

Prijímateľ Suma 

Patrik s.r.o. 110 170,40 € 

Žilinská univerzita v Žiline 264 510,61 € 

Mesto Piešťany 382 258,38 € 

Vitality park, s.r.o. 221 583,20 € 

Obec Brusno 71 895,12 € 

Mestská časť Bratislava - Rača 518 784,58 € 

Obec Kokava nad Rimavicou 51 542,40 € 

Nitriansky samosprávny kraj 229 600,00 € 

Mesto Tvrdošín 270 167,47 € 

Mesto Dubnica nad Váhom 134 921,53 € 

Mesto Vrútky 131 195,91 € 

Mesto Partizánske 669 728,02 € 

Mesto Holíč 90 760,80 € 

ŠportPark Kopčianska s.r.o. 880 000,00 € 

Mesto Prešov 200 231,66 € 

Mesto Martin 736 337,24 € 

Obec Pusté Čemerné 63 672,00 € 

Obec Vysoká nad Kysucou 100 586,40 € 

Podporené z výzvy č. 2021/004 Žiadosť o podporenie z výzvy č. 2022/002 

Kosačka malotraktor s 
rotačným kosením 

3 324,75 € Sejačka 29 200,00 € 

Kosačka malotraktor 3 634,75 € Kosačka vretenová 13 042,00 € 

Kosačka vretenová 10 797,00 € Vertikutačná jednotka 10 660,00 € 

Kosačka vretenová 41 775,00 €   

Postrekovač 8 578,00 €   

Spolu 68 109,50 € Spolu 52 902,00 € 
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Obec Ľubeľa 79 472,00 € 

Obec Bešeňová 168 000,00 € 

Mesto Revúca 85 722,40 € 

Obec Oravská Lesná 118 245,60 € 

Mestská časť Bratislava - Petržalka 749 976,72 € 

Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. 271 704,20 € 

Mesto Brezová pod Bradlom 100 775,20 € 

Mesto Krásno nad Kysucou 520 984,97 € 

Obec Skalité 117 667,20 € 

Obec Preseľany 231 902,69 € 

Obec Dolná Súča 95 411,40 € 

Jazdecký klub Masarykov Dvor 799 222,47 € 

Obec Bojničky 93 107,20 € 

Obec Hankovce 57 869,42 € 

Obec Uhrovec 72 760,71 € 

Mestský športový klub IUVENTA Michalovce o.z. 274 568,30 € 

Mesto Hurbanovo 57 016,20 € 

Trinity Sport Club 288 000,00 € 

Obec Zemné 67 210,27 € 

Obec Podlužany 56 379,89 € 

Mestské športové zariadenia, s.r.o. 880 000,00 € 

Obec Bernolákovo 776 603,35 € 

Mesto Banská Štiavnica 543 810,40 € 

PKM HRIŇOVÁ s.r.o. 637 600,00 € 

ŠK DUNAJ, spol. s r.o. 109 214,00 € 

Mesto Kolárovo 226 708,34 € 

Obec Terchová 103 183,75 € 

Mesto Prievidza 64 360,77 € 

Obec Šoporňa 298 011,87 € 

  

CELKOM 16 318 920,62 € 

 
V termíne do 02.11.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 16 318 920,62 Eur 
spolu pre 65 prijímateľov. 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková ďalej informovala 
prítomných členov SR FNPŠ, že v rámci tohto bodu im bol predložený aj návrh Usmernenia k vyúčtovaniu 
príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2022/002 (ďalej len „usmernenie“), nakoľko prvá platba 
príspevku bola poskytnutá už 65 úspešným žiadateľom a prijímatelia sa už iniciatívne dopytovali na možnosť 
predkladania vyúčtovania v rámci výzvy č. 2022/002. Z uvedeného dôvodu projektové oddelenie kancelárie FNPŠ 
pristúpilo k príprave a predloženiu návrhu usmernenia na schválenie členom SR FNPŠ.  
 
Následne sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vrátil k predloženému návrhu kancelárie FNPŠ k projektu 
„Obnova existujúcej športovej infraštruktúry DAC Akadémie v Dunajskej Strede“ prijímateľa DAC Academy, a.s. 
a otvoril k nemu diskusiu, pričom požiadal predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Petra Dedíka o jeho pohľad na predložený návrh z strany kancelárie FNPŠ. Na uvedené predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že podľa jeho názoru účelom podpory 
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a rozvoja športovej infraštruktúry v rámci výzvy č. 2022/002 nie je nakupovanie kultivačných strojov a kosačiek 
a zaujal k predloženému odporúčaniu kancelárie FNPŠ kladné stanovisko.  
 
V rámci tohto bodu o slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že k tomuto členovia SR FNPŠ už 
viedli diskusiu minulý rok, kde rovnako tvrdil, že ide o súbeh vecí a starostlivosti o trávnaté plochy. V tejto výzve sa 
limitovala možná podpora poľnohospodárskych strojov – hnuteľných vecí, a keďže prijímateľ splnil podmienky 
výzvy zaujal k návrhu negatívne stanovisko a podporil ponechanie výšky príspevku tak, ako bol schválený.  
 
K uvedenému krátko doplnila informáciu pre členov SR FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 
kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková, že odborná komisia pri posudzovaní žiadostí nemala náhľad 
k predchádzajúcim schváleným projektom, čiže nemohli mať vedomosť o tom, že žiadateľ bol už raz podporený 
s rovnakým projektom len na inú svoju športovú infraštruktúru. Na záver uviedla, že cieľom predloženia návrhu bolo 
informovať o problematike členov SR FNPŠ s tým, že je potrebné sa s predmetnou vecou zaoberať.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a požiadal o informáciu o množstve nakúpených strojov 
podporených v rámci výzvy č. 2021/004. Na uvedené odpovedala koordinátorka procesov a projektová manažérka 
kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková a poukázala na predloženú tabuľku, ktorá tvorila podklady tohto bodu 
zasadnutia.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ  
p. Radoslav Jenčuš a uviedol, že v zásade v rámci predchádzajúcej výzvy č. 2021/004 žiadateľ splnil stanovené 
podmienky. V rámci výzvy č. 2022/002 rovnako prešli celým hodnotiacim procesom, splnili podmienky a bol im 
schválený príspevok. Z uvedeného nevidí dôvod na zasahovanie do ukončeného procesu a myslí si, že by šlo 
o akýsi druh svojvôle v danom štádiu procesov, ak by sa do toho teraz zasahovalo. K uvedenému krátko doplnil 
projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga, že nie je sporné splnenie podmienok výzvy zo strany 
prijímateľa, otázkou vyvstáva, a to bol aj dôvod predloženia predmetnej veci na prerokovanie SR FNPŠ, či je týmto 
naplnená základná podmienka hospodárnosti a efektívnosti pri nakladaní s verejnými prostriedkami.  
 
O slovo požiadal aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že v podstate skombinuje odpoveď svojich 
predrečníkov a do budúcna bude dobré, ak na to bude mať Fond na podporu športu nástroje v znení výzvy, ktoré 
eliminujú takýto stav.  
 
Slovo opäť dostal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že 
poukázalo sa na to z dôvodu, že sa má hodnotiť nie len splnenie podmienok výzvy, ale aj efektívnosť, hospodárnosť 
a účelnosť vynaloženia finančných prostriedkov. Podľa jeho názoru aktuálne prednesený stav nespĺňa túto 
podmienku. Na uvedené reagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a položil otázku, kto má byť v tomto rozhodcom pri posudzovaní tejto 
podmienky. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík na to pripustil, že je 
to aktuálne vágne, ale malo by to vyplývať z povahy veci a rozumného usporiadania vecí, že v rámci predloženého 
projektu budú hospodárne, účelne a efektívne vynaložené verejné prostriedky. Na uvedené reagoval aj člen SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek a opýtal sa ako sa zmenil skutkový stav oproti predchádzajúcej výzve, keďže aj v nej bol 
žiadateľ úspešný. Na to krátko odpovedal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Peter Dedík, že to vníma formalisticky a doplnil, že účelom podpory športovej infraštruktúry prostredníctvom 
Fondu na podporu športu nie je nákup strojov na niekoľkoročné obdobie. Na to opäť zareagoval člen SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek s tým, že tento stav je potrebné upraviť a oklieštiť do ďalšej výzvy, ale keď sa nemenil tento proces 
a žiadateľ bol úspešný aj v predošlej výzve, tak nerozumie, čo sa zmenilo za posledných 12 mesiacov. 
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Michal Varmus a uviedol, že sa členovia SR FNPŠ už dávnejšie venovali 
problematike podpory hnuteľných vecí na šport v prípade vybavenia telocviční. Už v minulosti predložili návrh 
na zmenu projektu v rámci výzvy č. 2021/004, kde žiadali schváliť zmenu časti projektu, kde namiesto krycej plachty 
na trávnik žiadali nákup kultivačných strojov z dôvodu efektívnejšieho využitia. Podľa jeho názoru cieľom Fondu 
na podporu športu, ktorý podporuje športovú infraštruktúru by mal podporu zamerať na veci, ktoré majú dlhodobú 
využiteľnosť ako uvádza vo výzvach okolo 10 rokov, a tomu obdobiu by mala odpovedať využiteľnosť a primeranosť 
aj hnuteľných vecí potrebné na úpravu športoviska, ktoré je predmetom projektu.  
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O slovo požiadal aj právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a spresnil informáciu ohľadom prípadu zmeny 
projektu v rámci výzvy č. 2021/004 v obdobnom prípade, kde žiadateľ požiadal o zmenu projektu v časti zámeny 
hnuteľného vybavenia na úpravu športoviska a nákup vyššieho počtu hospodárskych strojov. Diskusia pri žiadosti 
o zmenu prijímateľa nastala v oprávnenosti žiadosti na zmenu, keďže hospodárske stroje, ktoré prijímateľ 
požadoval namiesto pôvodnej krycej plachty, zamýšľal použiť primárne na iné športoviská, ktoré má vo vlastníctve 
resp. prevádzke a nie na projekt predložený v rámci výzvy č. 2021/004. 
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a uviedol, že ak by to malo slúžiť na údržbu ihriska, ktoré bolo 
podporené napr. z Fondu na podporu športu a je to súčasť projektu, vie si to predstaviť podporiť, avšak podľa jeho 
názoru ide o dovybavenosť strojov a míňa sa to účelu podpory.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč a predniesol svoj pohľad na uvedenú problematiku s tým, že 
na zabezpečenie udržateľnosti projektu na 10 rokov potrebuje športovisko aj stroje na jeho údržbu. Otázkou však 
je, čo spomínal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, že ak ide 
o projekt na rekonštrukciu 1-2 športovísk, či je adekvátne k tomu žiadať väčší počet kultivačných strojov. Rozumie 
skutočnosti, že potrebujú na úpravu športoviska nejaké stroje, ale či požadovaný počet má opodstatnenie vzhľadom 
na predložený projekt.  
 
O slovo opäť požiadal člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že ak by bol jún 2023, kedy sa rozhodovalo 
o príspevku, tak by tejto diskusii ohľadom predloženého návrhu rozumel, ale žiadateľ prešiel celým procesom a SR 
FNPŠ prijala rozhodnutie. Dodal, že rozumie podmienke hospodárnosti a účelnosti pri použití verejných 
prostriedkov a dal za pravdu kancelárii FNPŠ, že preskúmala túto podmienku, ale pozrel sa na to filozoficky 
z pohľadu žiadateľa, pričom uviedol, že v rámci právnej istoty by mal byť zachovaný aktuálny stav a nemali by 
do tohto do procesu vstupovať subjektívne dojmy následne, kedy už je celý proces schvaľovania ukončený. 
Podľa jeho názoru ide o nesprávne načasovanie na riešenie tejto veci v čase. 
 
Slovo opäť dostal člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a navrhol, aby sa prípadne k tomu zabezpečilo odborné 
stanovisko k hospodárnosti, účelnosti a efektívnosti využitia verejných prostriedkov vo vzťahu k primeranosti 
podpory techniky potrebnej na údržbu športoviska.   
 
Slovo si vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že napriek doteraz uvedenému nie je 
o predloženom návrhu presvedčený, že by mal byť podporený, keďže bude to využívať prijímateľ na svoje 
športoviská, a teda futbalové ihriská.  
 
Slovo dostal aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že dôležitý je aspekt nastavenia kritérií 
hodnotenia a podmienok výzvy, kde sa nastavia jednotlivé parametre, ktoré ak žiadateľ splní, nie je spravodlivé 
od neho následne vyžadovať alebo ho konfrontovať z ďalšími podmienkami. Podľa jeho názoru by sa táto 
podmienka alebo náležitosť mala upraviť do ďalšej výzvy a o tom by mala byť aktuálne diskusia, aby v tejto istej 
situácii nebol Fond na podporu športu opäť a nie o tom, či následne upravovať výšku príspevku po splnení všetkých 
podmienok žiadateľa.  
 
Slovo si vzal aj člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a uviedol, že v rámci tejto výzvy č. 2022/002 bol jeden klub, ktorý si 
podal žiadosť o príspevok na technické vybavenie a nebol úspešný. V danom prípade to môže byť zvláštne, že 
jedným sa to schváli a druhým nie. Na uvedené krátko reagovala koordinátorka procesov a projektová manažérka 
kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková a uviedla, že v spomínanej žiadosti bola hlavná aktivita projektu nákup 
technického vybavenia a nie výstavba, rekonštrukcia alebo modernizácia športovej infraštruktúry.  
 
O slovo opäť požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a vysvetlil 
svoj pohľad na danú vec aj v kontexte zdôvodnenia, ktoré odprezentovala kancelária FNPŠ. Na uvedené reagoval 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš 
a opýtal sa, či tento prípad je v rozpore so športom a jeho účelom. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík odpovedal, že podľa jeho názoru toto nie je účelom poskytovania verejných 
finančných prostriedkov v rámci programu podpory výstavby, rekonštrukcie a modernizácie športovej infraštruktúry. 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
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Jenčuš uviedol, že v danom prípade nemožno meniť veci ad hoc, avšak navrhol riešiť problém systematicky, 
napr. vrátiť sa k návrhu novej výzvy č. 2023/001 a upraviť túto podmienku.  
 
Po ďalšej diskusii o tejto problematike sa členovia SR FNPŠ zhodli na tom, že uvedenú podmienku bude potrebné 
ešte pravdepodobne otvoriť a pripraviť návrh na jej úpravu do ďalších výziev, prípadne dodatkovať už výzvu 
č. 2023/001, najneskôr v januári 2024. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu k žiadosti č. 69 (DAC Academy, 
a.s.) po doručení doplňujúceho formulára pre preukázanie splnenia podmienok pri podpise zmluvy 
o príspevku na projekt podpory športu v zmysle bodu 9.3 výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt 
podpory športu v rámci výzvy č. 2022/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý 
informoval členov SR FNPŠ o aktuálnom stave vývoja projektov ŠINV. Do programu ŠINV bolo schválených 10 
projektov a ich tabuľkový prehľad je súčasťou podkladov k zasadnutiu. V tomto materiáli uvádzame stručný prehľad 
o stave jednotlivých projektov aj plánoch ďalšieho postupu. 

1. Prestavba MKP na Národné olympijské centrum (TEHO Košice) – príspevok 8.340.148,06 €  
Žiadosť o posúdenie štátnej pomoci ad hoc bola zaslaná na PMÚ SR 25.9.2023 a doplnená 27.10.2023, 
čakáme na posúdenie. Zmluva je spoločnosť TEHO je pripravená, čakáme na pripomienky z ich strany. 
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2. Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby 
energie a médií (Košická aréna) – príspevok 5.000.000,- €  
Prebieha spracovanie podkladov v systéme egrant a pripravujeme podklady na posúdenie z hľadiska 
štátnej pomoci. 

3. Výstavba multifunkčnej športovej haly (ARÉNA DSZ a.s.) – príspevok 5.000.000,- €  
Projekt bol posúdený z hľadiska hodnoty za peniaze, hodnotenie je priložené. Projekt nemá vyjasnené 
zdroje financovania a preto nemôže byť posudzovaný z štátnej pomoci. 

4. Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) – príspevok 4.999.999,- €  
Projekt je v priebehu realizácie. 

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal člena SR FNPŠ p. Michala Varmusa o prípadné doplnenie 
informácie k tomuto projektu. Člen SR FNPŠ p. Michal Varmus krátko uviedol, že betónové piliere sú už 
postavené, pričom predpoklad ukončenia projektu je koniec mája 2024. Prijímateľ robí všetko preto, aby sa 
mu podarilo preinvestovať celú sumu v tomto roku, avšak pripúšťajú možnosť situácie, že sa nepoužije celá 
suma v roku 2023.  

5. Výstavba štadióna Futbal Tatran Aréna v Prešove (Futbal Tatran Aréna, s.r.o.) – príspevok 
4.828.236,96 €  
Projekt je v priebehu realizácie. Konateľ spoločnosti a primátor mesta Prešov požiadali o osobné stretnutie 
s tým, že avizujú nemožnosť vyčerpať celý príspevok v roku 2023 – možné nedočerpanie odhadujú 
na 1,5 mil. €. Predseda SR je o ich žiadosti informovaný a v najbližšom čase určí termín stretnutia. 

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka o prípadné doplnenie 
informácie k tomuto projektu. Člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že čaká sa na stanovisko a bude potrebné 
si spoločne sadnúť aj s zástupcami Futbal Tatran Arény, s.r.o. a primátorom mesta Prešov, ktorí by priblížili 
aktuálny stav prác na projekte. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že bol požiadaný o pracovné 
stretnutie a komunikoval so štatutárnym zástupcom Futbal Tatran Arény, s.r.o. určite sa k tomu stretnú priamo 
na mieste stavby. 

6. Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Hlavné mesto Bratislava) – 
príspevok 983.350,- €  
Žiadosť o posúdenie štátnej pomoci ad hoc bola zaslaná na PMÚ SR 25.9.2023 a doplnená 27.10.2023. 
Čakáme na posúdenie a pripravujeme zmluvu. Žiadateľ avizoval, že tiež nevyčerpá všetky prostriedky 
v roku 2023, v roku 2023 predpokladá čerpanie 582.556 € a v roku 2024 čerpanie 740.113 €. 

7. Modernizácia plavárne Pasienky (Hlavné mesto Bratislava) – príspevok 981.015,18 €  
Žiadosť o posúdenie štátnej pomoci ad hoc bola zaslaná na PMÚ SR 25.9.20232023 a doplnená 
27.10.2023. Čakáme na posúdenie a pripravujeme zmluvu. Žiadateľ avizoval, že tiež nevyčerpá všetky 
prostriedky v roku 2023, v roku 2023 predpokladá čerpanie cca 600.000 € a v roku 2024 čerpanie 
cca 381.000 €. 

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril k stavu projektu „Modernizácia plavárne Pasienky (Hl. mesto 
Bratislava)“ diskusiu a informoval členov SR FNPŠ, že absolvovali aj k tomuto projektu stretnutie na PMÚ SR, 
kde viedli diskusiu, či vôbec projekt spadá pod pravidlá štátnej pomoci. Po rozhovore ohľadom dotknutej 
športovej infraštruktúre existujú 2 možnosti, kde prvou je možnosť pokračovať v obhajobe na PMÚ SR 
a druhou možnosťou je stiahnutie žiadosti o vydanie stanoviska ad hoc, keďže z konzultácií vyplynulo, že na 
projekt by sa nemuseli aplikovať pravidlá štátnej pomoci. Následne ho doplnil predseda DR FNPŠ a generálny 
riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a potvrdil, že táto diskusia prebehla a zhodli sa na tom aj 
z dôvodu, že hlavné mesto niekoľkokrát dotknutú športovú infraštruktúru rekonštruovalo bez zámeru 
uskutočnenia hospodárskej činnosti a narušenia cezhraničného obchodu medzi členskými štátmi. 
Z uvedeného dôvodu ako aj z dôvodu nezahlcovania PMÚ SR je toho názoru predmetnú žiadosť z posúdenia 
stiahnuť. Krátko svojich predrečníkov doplnil aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne 
poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ktorý uviedol že ide skôr o lokálny charakter.  

8. Výstavby viacúčelovej športovej haly – univerzitné športové centrum pri EUBA (Ekonomická 
univerzita) – príspevok 970.000,- €  
Projekt je v priebehu realizácie. Žiadateľ predložil doklady k čerpaniu zvyšnej časti príspevku vo výške 
279.842,40 € s DPH. V čase medzi podaním žiadosti a realizáciou verejného obstarávania však došlo 19 
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zmenám v rozpočte: pribudli 2 položky (2.320 €), u 2 položiek došlo k zmene špecifikácie a u ostatných 
k zmene počtu požadovaných položiek (nárast i pokles). Detail zmien nájdete v priloženom excelovskom 
súbore. Keďže celkový objem zmien tvorí 44.625,96 € čo je 15,12% pôvodného rozpočtu, 
predkladáme túto zmenu rozpočtu na schválenie správnej rade. Zmenu odporúčame schváliť. 
Pôvodný rozpočet zvyšnej časti bol 295.074,12 € a tak aj po zmenách v rozpočte bude príspevok nižší 
ako bol pôvodne schválený správnou radou. Zmluva je pripravená a po zasadnutí správnej rady bude 
podpísaná a prostriedky poukázané. 

9. Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch (Národné tenisové centrum, a.s.) – príspevok 807.650,40 € 
Žiadosť o posúdenie štátnej pomoci ad hoc bola zaslaná na PMÚ SR 25.9.2023 a doplnená 27.10.2023. 
Čakáme na posúdenie, zmluva so žiadateľom je pripravená. 

10. Modernizácia NBC Osrblie (Slovenský zväz biatlonu) – príspevok 615.442,44 €  
Projekt je v priebehu realizácie. Žiadateľ doručil podklady na čerpanie zvyšnej časti príspevku vo výške 
15.682,50 €. Žiadateľ sa dopytuje na preplatenie prác naviac, ktoré vznikli pri položke 
„Vybudovanie umelého osvetlenia na štadióne NBC“ a sú do výšky 15 % z pôvodného rozpočtu 
t j. do výšky 24.729,22 €. Žiadateľ presnú sumu neuviedol. Pre komplexnú informáciu – SR schválila 
príspevok v celkovej výške 615.442,44 € so spolufinancovaním 8.000 €. Po VO sa oprávnené náklady 
projektu znížili na 610.821,08 € a teda príspevok sa znížil na 602.821,08. Zníženie oproti schválenému 
príspevku je 12.621,36 €. Práce naviac na projektoch sme nepreplácali, schodnou cestou by bola žiadosť 
o zmenu rozpočtu, v ktorej by žiadali navýšenie rozpočtu na časť „Vybudovanie umelého osvetlenia 
na štadióne NBC“ o čiastku ušetrenú na ostatných položkách. Navýšenie príspevku nad pôvodne 
schválenú čiastku správna rada zatiaľ nikdy neschválila. V priloženom excelovskom súbore nájdete 
rozpočet projektu Modernizácia NBC. 

Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril k tejto žiadosti diskusiu a ozrejmil prítomným členom SR FNPŠ, 
že finančné prostriedky, ktoré ušetril prijímateľ na základe výsledku verejného obstarávania, by použil 
na naviac práce v rámci stavebných úprav. Následne projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a 
dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že obdobne postupoval aj prijímateľ 
NTC, a.s., ktorému sa podarilo v rámci verejného obstarávania ušetriť finančné prostriedky a odoslal na Fond 
na podporu športu žiadosť o zmenu rozpočtu, kde by sa na margo ušetrených finančných prostriedkov znížila 
miera spolufinancovania prijímateľa na projekte.  

 

Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte krátko informoval aj o projekte ŠINV „Krytej plavárne Lučenec“ 
mesta Lučenec a uviedol, že dodatok k zmluve o príspevok bol uzatvorený, kde bola deklarovaná zmena v zmysle 
predloženej žiadosti prijímateľa pre účely výzvy č. 2020/001.  

O slovo požiadal ešte člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a v krátkosti informoval členov SR FNPŠ, že na decembrovom 
zasadnutí SR FNPŠ by mala byť k dispozícii kompletná správa zo „site visit“ UEFA k majstrovstvám Európy 
vo futbale hráčov do 21 rokov na Slovensku, kde by mal Slovenský futbalový zväz predložiť kompletný rozpočet. 
V priebehu novembra 2023 bude adresovaná oficiálna žiadosť na podporu projektu po komunikácii so zástupcami 
MŠK Žilina a AS Trenčín o výmenu trávnatej plochy v prípade oboch žiadateľov vo výške 1 milión EUR. 
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V priebehu rokovania sa telefonicky pripojil k tomuto bodu zasadnutiu člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom návrhu uznesenia. 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal projektu „Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch“ 
(Národné tenisové centrum, a.s.), bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade členov SR FNPŠ 
pp. Ivana Gregušku a Michala Varmusa, ktorí boli vylúčení z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, 
čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/9/2023 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 
„Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 
doručenú prijímateľom Národné tenisové centrum, a. s. dňa 18.08.2023 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 7 
 
Za: 7 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Greguška, Varmus) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal projektu „Modernizácia plavárne Pasienky“ 
(Hl. mesto Bratislava), bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu SR FNPŠ 
p. Ladislava Križana, ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene 
kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/9/2023 
 
6. Správna rada Fondu na podporu športu po doručení a analýze doplnených podkladov a uskutočnenej 
opakovanej konzultačnej činnosti s Protimonopolným úradom Slovenskej republiky ako koordinátorom 
pomoci v zmysle § 2, ods. 2 zákona č. 358/2015 Z. z. o úprave niektorých vzťahov v oblasti štátnej pomoci 
a minimálnej pomoci v znení neskorších predpisov rozhodla, že v prípade poskytnutia príspevku na projekt 
„Rekonštrukcia a modernizácia Plavárne Pasienky“ v prospech Hlavného mesta Slovenskej republiky 
Bratislavy sa nejedná o štátnu pomoc. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
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Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Križan) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o zvyšných predložených návrhoch uznesení. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.  
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 
„Výstavba Univerzitného športového centra SAUŠ/EUBA v Bratislave“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 
SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 doručenú prijímateľom Ekonomická univerzita v Bratislave dňa 03.11.2023 a 
rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 
„Modernizácia Národného biatlonového centra Osrblie“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ 
zo dňa 08.06.2023 doručenú prijímateľom Slovenský zväz biatlonu dňa 08.11.2023 a rozhodla, že žiadosť 
schvaľuje. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 
„Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum“ schváleného uznesením č. 9/5/2023 
SR FNPŠ zo dňa 30.06.2023 doručenú prijímateľom Tepelné hospodárstvo, s.r.o. (mesto Košice) dňa 
08.11.2023 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
Po tomto bode rokovania sa odpojil zo zasadnutia člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
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10. VÝZNAMNÉ SÚŤAŽE ORGANIZOVANÉ NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 A 2025 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a informoval, že komunikovali o ďalšom postupe 
s prezidentom ZSL p. Martinom Paškom na základe predchádzajúcich diskusií s členmi SR FNPŠ s tým, že bude 
žiadať od ZSL všetky dáta k podujatiu Svetového pohára žien v zjazdovom lyžovaní v termíne 20.-21.01.2024 
v Jasnej do 20. novembra 2023. Následne sa obrátil na predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka a uviedol, že by bol rád, ak by MŠVVŠ SR k tomuto zaujalo stanovisko. Na uvedené 
reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a pripomenul, že 
k predloženému návrhu podpory predmetného významného podujatia predložil predsedovi SR FNPŠ dôvodovú 
správu k novele zákona o fonde, v ktorej sa uvádza, že MŠVVŠ SR odporučí významné podujatia fondu, avšak 
rozhodnutie o poskytnutí príspevku a určenie jeho výšky je plne v kompetencii SR FNPŠ. Na záver predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan predniesol návrh urobiť k tomuto významnému podujatiu prípadne mimoriadne zasadnutie 
SR FNPŠ prezenčnou formou alebo online prostredníctvom video-hovoru, aby rozhodli o tejto veci.   
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie všetky doteraz doručené podklady k žiadosti 
Zväzu slovenského lyžovania o podporu súvisiacu s financovaním Svetového pohára žien v zjazdovom 
lyžovaní v termíne 20.-21.01.2024 v Jasnej ako významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde, a aby 
správna rada Fondu na podporu športu mohla na ich základe prijať informované rozhodnutie o poskytnutí 
príspevku na tento projekt vrátane konkrétnej výšky už do 30.11.2023, aby bolo zrejmé aké konkrétne 
náklady z neho žiadateľ uhradí do 31.12.2023, žiada Zväz slovenského lyžovania o ich bezodkladnú 
precizáciu a aktualizáciu podľa pokynov kancelárie FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. PREROKOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADTNUTÍ SR FNPŠ NA 1. POLROK ROKA 2024 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý uviedol, že hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je 
predloženie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2024 (ďalej len „plán zasadnutí“) na prerokovanie, 
aby sa zasadnutia SR FNPŠ uskutočňovali v zmysle vopred schváleného plánu zasadnutí pre zabezpečenie 
kontinuity a systematickosti jednotlivých procesov v rámci Fondu na podporu športu a nastavenia úloh na 1. polrok 
roka 2024. Pri príprave návrhu plánu zasadnutí kancelária Fondu na podporu športu prihliadala na dodržanie 
zákonnej povinnosti upravenej v § 7 ods. 3 zákona o fonde. Na záver pripomenul, že finálny návrh plánu zasadnutí 
bude predložený na schválenie na decembrové zasadnutie SR FNPŠ. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 1. polrok roka 2024 a poveruje kanceláriu FNPŠ jeho úpravou v zmysle pripomienok 
predložených priamo na zasadnutí a predložením na schválenie na najbližšie zasadnutie. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
Členovia SR FNPŠ krátko diskutovali o účasti na zasadnutiach SR FNPŠ v zmysle schváleného plánu zasadnutí 
SR FNPŠ na 2. polrok roka 2023 dňa 30.06.2023 v súvislosti s § 6 ods. 5 zákona o fonde. 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a požiadal členov SR FNPŠ, aby sa v zmysle spomínaného 
prijatia rozhodnutia vo veci významného podujatia Svetového pohára žien v zjazdovom lyžovaní v termíne 20.-
21.01.2024 v Jasnej prerokovaného v rámci bodu 10 programu dohodli na spoločnom termíne mimoriadneho 
zasadnutia SR FNPŠ. Po krátkej diskusii ohľadom termínu, dospeli k záveru, že predbežne sa zhodli na termíne 
28.11.2023 alebo 30.11.2023, pričom presný termín bude upresnený po dohode s ostatnými členmi SR FNPŠ 
neprítomnými na zasadnutí, aby posunuli celú vec vpred.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
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Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  

 

 

 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ overovateľka, koordinátorka procesov a projektová 

manažérka kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 9. novembra 2023:  

 

Uznesenie č. 1/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie vystúpenie nového štátneho tajomníka pre šport 

Mgr. Jána Krišandu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 3/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 a poveruje 

kanceláriu Fondu na podporu športu jej vyhlásením dňa 15.11.2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 4/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 6/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť obce Terňa (žiadosť č. 96) o úpravu 

hospodárskej a nehospodárskej činnosti v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a rozhodla, že žiadosť schvaľuje.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu k žiadosti č. 69 (DAC Academy, a.s.) 

po doručení doplňujúceho formulára pre preukázanie splnenia podmienok pri podpise zmluvy o príspevku 

na projekt podpory športu v zmysle bodu 9.3 výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory 

športu v rámci výzvy č. 2022/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu na rok 2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV „Výstavba 

Univerzitného športového centra SAUŠ/EUBA v Bratislave“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 



 37 

08.06.2023 doručenú prijímateľom Ekonomická univerzita v Bratislave dňa 03.11.2023 a rozhodla, že žiadosť 

schvaľuje. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 

„Modernizácia Národného biatlonového centra Osrblie“ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 

08.06.2023 doručenú prijímateľom Slovenský zväz biatlonu dňa 08.11.2023 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV „Prestavba 

Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum“ schváleného uznesením č. 9/5/2023 SR FNPŠ zo dňa 

30.06.2023 doručenú prijímateľom Tepelné hospodárstvo, s.r.o. (mesto Košice) dňa 08.11.2023 a rozhodla, že 

žiadosť schvaľuje. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 

„Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch “ schváleného uznesením č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 doručenú 

prijímateľom Národné tenisové centrum, a. s. dňa 18.08.2023 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

6. Správna rada Fondu na podporu športu po doručení a analýze doplnených podkladov a uskutočnenej 

opakovanej konzultačnej činnosti s Protimonopolným úradom Slovenskej republiky ako koordinátorom pomoci 

v zmysle § 2, ods. 2 zákona č. 358/2015 Z. z. o úprave niektorých vzťahov v oblasti štátnej pomoci a minimálnej 

pomoci v znení neskorších predpisov rozhodla, že v prípade poskytnutia príspevku na projekt „Rekonštrukcia a 

modernizácia Plavárne Pasienky“ v prospech Hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy sa nejedná o štátnu 

pomoc. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 10/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie všetky doteraz doručené podklady k žiadosti Zväzu 
slovenského lyžovania o podporu súvisiacu s financovaním Svetového pohára žien v zjazdovom lyžovaní v termíne 
20.-21.01.2024 v Jasnej ako významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde, a aby správna rada Fondu na podporu 
športu mohla na ich základe prijať informované rozhodnutie o poskytnutí príspevku na tento projekt vrátane 
konkrétnej výšky už do 30.11.2023, aby bolo zrejmé aké konkrétne náklady z neho žiadateľ uhradí do 31.12.2023, 
žiada Zväz slovenského lyžovania o ich bezodkladnú precizáciu a aktualizáciu podľa pokynov kancelárie FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 11/9/2023 SR FNPŠ:  

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 

na podporu športu na 1. polrok roka 2024 a poveruje kanceláriu FNPŠ jeho úpravou v zmysle pripomienok 

predložených priamo na zasadnutí a predložením na schválenie na najbližšie zasadnutie. 

T: ihneď  

Z: Ladislav Križan  

Uznesenie č. 12/9/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 


